
طبیعی  منابع  و  آب  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس 
کشاورزی  وضعیت  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس 
مطلوب نیست و فرمایشات عده ای خاص در این حوزه 

باید کنار گذاشته شود.
پانزدهمین  افتتاحیه  مراسم  در  کیخا  احمدعلی 
کنگره علوم زراعت و اصلاح نباتات ایران که در مرکز 
همایش های موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه نهال و بذر 
واقع در کرج برگزارشد،  اظهار کرد: خانه کشاورز تشکلی 
مهم است که می تواند به حوزه سیاست کشاورزی ورود 
کند به گونه ای که در قالب جلسات این نهاد می توان 
مسائلی ازجمله نقش سه قوه اجرایی کشور و مجلس 

شورای اسلامی را در توسعه کشاورزی بررسی کرد.
وی در خصوص وضعیت حال حاضر کشاورزی کشور 
و میزان مطلوبیت شرایط آن گفت: متأسفانه وضعیت 
و در حوزه آب،  ندارد  این عرصه وجود  در  مناسبی 
تخلیه روستاها و یا از بین رفتن تالاب های موجود کشور 

نگرانی های زیادی وجود دارد.
کیخا بیان کرد: در مجلس هم باید بر اساس قانون 
و قواعد بین المللی و با در نظر گرفتن خرد جمعی و 
سلیقه مردم پیش رفت، اما اکنون قرار است طرح جامع 

روستایی در مجلس به پیشنهاد تعدادی مشخص از 
نمایندگان مجلس مطرح شود.

رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس 
شورای اسلامی با بیان اینکه در حوزه ساختار کشاورزی 
و منابع طبیعی فاصله زیادی تا رسیدن به حد مطلوب 
داریم و بدین منظور باید از حضور و توانایی محققان 
استفاده کرد، اظهار داشت: در مجلس فرصت خوبی 
برای بهبود توسعه کشاورزی داریم و بخش اجرایی 
در این حوزه باید بپذیرد که اگر قرار است کار مهمی 
انجام شود تنها با تکیه  بر اطلاعات و دانسته های محققان 

عرصه کشاورزی و منابع طبیعی است.
طبیعی  منابع  و  آب  کشاورزی،  کمیسیون  رئیس 
برای  امروز  اگر  داد:   ادامه  اسلامی  شورای  مجلس 
مشکلات استان های کشور جلساتی برگزار نکرده و 
به نتیجه نرسیم در آینده مشکلات بیشتری در نقاط 
لازم  اگر  افزود:  وی  داشت.  خواهیم  کشور  مختلف 
باشد باید در قانون برای مدیریت کشاورزی و اصلاح 
نامناسب  شرایط  به  منجر  متأسفانه  که  روندهایی 
با طرح های  را  آن  و  ورود کنیم  است  موجود شده 

تحقیقاتی تغییر دهیم.

کیخا با اشاره به اینکه در حال حاضر بیش از ۲ تا ۳ هزار 
محقق در عرصه کشاورزی و منابع طبیعی در کشور 
داریم که باید از آن ها حمایت شود، افزود: انجمن های 
علمی و ملی کشور باید این فرصت ها و ظرفیت ها را 

منظور کرده و توان آن ها را در اجرا به کارگیرند.

ایران برای مقابله با خشک سالی برنامه جامعی 
ندارد

مشاور عالی وزیر جهاد کشاورزی نیز در این مراسم  
برای  که  است  معدود کشورهایی  ایران جزو  گفت: 
مقابله با خشک سالی برنامه جامع مدونی که مصوب 

شده باشد، ندارد.
میان  در  ایران  بیان کرد:  محمدحسین شریعتمدار، 
کشورهای دنیا بیشترین سطح استفاده از منابع آبی 

تجدیدپذیر را به خود اختصاص داده است.
وی با اشاره به اینکه از انرژی و منابع طبیعی موجود 
در ایران خارج از ظرفیت اکولوژیک استفاده کرده ایم، 
افزود: در حال حاضر کاهش منابع آبی و کم شدن سطح 
آب های موجود بر اقدامات ترمیمی در این حوزه پیشی 

گرفته است.
مشاور عالی وزیر جهاد کشاورزی ادامه داد: در حال 
حاضر برنامه زمان بندی شده برای ترمیم منابع آبی در 
کشورمان تا پنج سال آینده و پایان برنامه ششم توسعه 
است و بعد از آن دیگر نمی توانیم اقدامی مؤثر در این 

حوزه انجام دهیم.
شریعتمدار بیان کرد: ایران جزو معدود کشورهایی 
جامع  برنامه  خشک سالی  با  مقابله  برای  که  است 
مدونی که مصوب شده باشد ندارد و در این راستا از 
دهه ۴۰ تا سال های اخیر مجموعه راهبردها، مصوبات 
به  جایی  این حوزه  در  اظهارنظرها  و  آیین نامه ها  و 
نرسیده است و تنها برنامه هایی در کشور پیاده سازی 
شده که به جای نتیجه مطلوب به سمت تاراج منابع 

آبی پیشرفته ایم.
وی توضیح داد: اکنون در خصوص میزان منابع آبی 
و کاستی های آن در مرحله تنش معمول در سطح 
متوسط کشوری هستیم اما هنوز به نقطه بی بازگشت و 
تنش شدید نرسیده ایم و فرصت کار برای بهبود شرایط 

تا پنج سال آتی باقی است.

معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان محیط زیست 
کشور گفت: در حال حاضر بالای ۱۳۰ درصد آب 
تجدیدپذیر در کشور را استفاده می کنیم درحالی که 

سقف مصرف ۴۰ درصد است.
مراسم  در  سه شنبه  صبح  کلانتری  عیسی 
افتتاح پانزدهمین کنگره علوم زراعت و اصلاح 
مرکز همایش های موسسه  در  ایران که  نباتات 
در  واقع  بذر  و  نهال  تهیه  و  اصلاح  تحقیقات 
کرج برگزارشده، اظهار کرد: انجمن های علمی و 
ملی کشور باید تجدید نظری داشته باشند تا به 
تصمیم سازی ها در عرصه های کشاورزی و منابع 

طبیعی ورود کنیم.
سال های  از  علمی  انجمن های  اگر  افزود:  وی 
ورود  طبیعی  منابع  و  کشاورزی  عرصه  به  قبل 
می کردند، اکنون خیلی از مشکلات حال حاضر 

وجود نداشت.
معاون رئیس جمهور گفت: تصمیم گیران و قانون 
و  ازجمله کشاورزی  گذران در حوزه های مختلف 
منابع طبیعی راه را اشتباه رفته اند و ایران با تمدن 

غنی خود اکنون در حال نابودی است.
کمیسیون  رئیس  سخن  تکیه  بر  با  کلانتری 
کشاورزی مجلس، گفت: در حال حاضر در ایران 
سال  یک  طول  در  نفر  میلیارد  نیم  و  یک  برای 
فرصت تولید غذا است اما انجمن های علمی و ملی 
کشور در مقابل این ظرفیت ها سکوت می کنند و 
در نتیجه به وضعیتی می رسیم که خیلی از مردم 
اوضاع حال  از  ازجمله  مردم خوزستان  استان ها 

حاضر کشور گلایه مند هستند.

بارش های ایران ۵ تا ۱۰ درجه به سمت شمال 
رفته است

وی بیان کرد: دریاچه ارومیه اکنون خشک شده است 
درحالی که در سال ۷۷ از سوی کارشناسان منابع 

موجب  ایجاد سدها  که  بود  داده شده  آبی هشدار 
خشک شدن دریاچه ها می شود و اگر انجمن های 
ملی برنامه ریزی درازمدت در این خصوص داشتند 

این اتفاق ها حادث نمی شد.
کشور  محیط زیست  حفاظت  سازمان  رئیس 
گفت: در سال های گذشته برای زابل و استان 
سیستان و بلوچستان بیش از ۸۵۰ میلیون دلار 
هکتار  هزار   ۴۶ تا  شد  منظور  سرمایه گذاری 
میلیون   ۳ تنها  اما  کنیم  آب رسانی  را  زمین 
مترمکعب آب وارد دریاچه هامون شد و نتیجه 
مثبتی برای بهبود وضعیت این زمین ها به دست 

نیاوردیم.
پنجاه سال  بارش های  بیان کرد: دیگر  کلانتری 
چون  داشت،  نخواهیم  کشور  در  را  گذشته 
بارش های ایران ۵ تا ۱۰ درجه به سمت شمال 
رفته است و شرایط آب و هوایی استان های ایران 
مانند  اقداماتی  در  درنتیجه  است؛  کرده  تغییر 
روش های  به کارگیری  زراعت  و  نباتات  اصلاح 
کشور  در  خشک سالی ها  این  باوجود  موجود 
نباید ادامه یابد و نیاز به تجدیدنظر در این عرصه 
است. نباید به اشخاصی که سررشته ای از حوزه 
کشاورزی و منابع طبیعی ندارند اجازه ورود به این 

عرصه ها داده شود.
برای  گذشته  در  حیات وحش  کرد:  عنوان  وی   
روستاها  به  مناسب  هوایی  شرایط  و  زیستگاه 
شدن  خشک  دلیل  به  اکنون  اما  می آوردند  پناه 
ظرفیت های آبی کشور در روستاها به دنبال منابع 
آبی هستند؛ چون در زیستگاه های کشور قنات ها و 

چاه ها خشک شده است.
معاون رئیس جمهور بیان کرد: نباید به اشخاصی 
که سر رشته ای از حوزه کشاورزی و منابع طبیعی 
اما  شود،  داده  عرصه ها  این  به  ورود  اجازه  ندارند 
متأسفانه اکنون انجمن های ما در این حوزه در مقابل 

چنین رخدادی هایی خلع صلاح شده اند و عده ای 
سیاست گذار چارچوب تحقیقات علمی را مشخص 

می کنند.
بر  فشار  آن قدر  خشک سالی  داد:  ادامه  کلانتری 
کشور ما وارد کرده است که اکنون مسئله جدی 
ازجمله  مواردی  در  و  است  آب  مسئله  کشور 
با  باید  حوزه  این  نباتات  اصلاح  استراتژی های 

محوریت آب پیش رویم.
آب  درصد  بالای ۱۳۰  حاضر  حال  در  افزود:  وی 
تجدید پذیر در کشور را  استفاده می کنیم درحالی که 
بر اساس استاندارهای جهانی سقف مصرف در این 

خصوص ۴۰ درصد است.

بخش کشاورزی نیاز به درمان دارد
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست کشور افزود: 
باید بپذیریم شرایط اقلیمی کشور در حال تغییر 
است و دیگر نمی توانیم گندمی تولید کنیم که ۷ 

هزار مترمکعب آب مصرف کند.
کلانتری تأکید کرد: به کارگیری ظرفیت بخش 
خصوصی و پر و بال دادن به آن اهمیت زیادی 
دارد چون باکیفیت بهتر و هزینه های کمتر کار 
بهره وری ها  مؤثرترین  و  بیشترین  اما  می کنند 

را دارند.
وی تشریح کرد: برای بهبود وضعیت تالاب انزلی 
هزینه ای ۵۰ هزار میلیارد تومانی از سوی دانشگاه 
تهران برآورد شده است اما یک گروه متخصص و 
کارشناس از جوانان کشور اعلام کرده اند که با یک 
این  در  لازم  اقدامات  می توانند  هزینه  این  درصد 

خصوص را اجرایی کنند.
معاون رئیس جمهور گفت: بخش کشاورزی ما امروز 
نیاز به درمان دارد، چون منابع آبی رو به کاهش است 
و بخش کشاورزی به تنهایی نمی تواند این مشکلات 

را حل کند.

معاون رئیس جمهور مطرح کرد:

استفاده ۱۳۰ درصدی از منابع آبی تجدیدپذیر کشور
رئیس کمیسیون کشاورزی، آب و منابع طبیعی مجلس شورای اسلامی: 

مدیریت حوزه کشاورزی  نیازمند اصلاح قانون است

روزنامه اقتصادی - ورزشی
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استاندار البرز: 
ثبت منطقه ویژه گردشگری طالقان

در دستور کار مجلس است

رئیس شورای شهر تهران خبر داد

افشانی می تواند در شهرداری بماند

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
4

رضایی فر: امیدوارم ما قربانی نسل بعدی باشیم!
به خاطر نتایج بد  بازیکن کشی نکنیم!

۳

فاضلیان مطرح کرد:

استقرار هیات نظارت
بر حقوق شهروندی استان البرز

در نظرآباد
2

سرپرست سازمان عمران  شهری

اولین پروژه محرک توسعه
در بافت های فرسوده مصباح 

اجرا می شود 
۳

عزل و نصب اشکانی
در 24 ساعت!

4

بیرانوند: رونالدو در هفته های 
آینده گلزنی خواهد کرد

4

علی اصغر نصیری تاکید کرد
تشدید  نظارت 

بر دفن زباله ها در 
منطقه فرودگاه پیام

۳

سئوال  که  گفت  جمهوری  رئیس  حقوقی  معاون 
نمایندگان مجلس از مسئولان به خاطر منافع عمومی 
و مصالح ملی است و در این موضوع هیچ تردیدی وجود 

ندارد.
لعیا جنیدی در نشست علمی سوء استفاده از حق و 
از آن که روز سه شنبه ۱۳ شهریور  ناشی  آسیب های 
در باشگاه میلاد کرج برگزار شد؛ اظهار کرد: آسیب های 
اجتماعی ناشی از سوء استفاده از حق دامنه گسترده ای 

دارد که و تنها به یک یا دو مورد مختص نیست.
قابل  حدودی  تا  حق  از  استفاده  سوء  داد:  ادامه  وی 

جلوگیری است و می توان از آسیب های ناشی از آن با 
قضاوت های درست و اجرای احکام صحیح جلوگیری کرد.

وی افزود: بدون شک اگر در مسیر قانون گذاری و اجرای 
آن درست پیش نرویم به خیل گسترده ای از حقوقی 
می رسیم که پایمال شده است. وی توضیح داد: قوانین 
باید ضمانت اجرایی مناسب و قابل قبولی داشته باشند تا 

مردم خود به خود قانون گرا بار بیایند.
این مسئول ابراز کرد: بدیهی است منفعت اجرای حق 
در شرایط به قاعده و کارشناسی شده از آسیب های آن 
بیشتر است. جنیدی ابراز کرد: جایی که اجرای حق با 

سوء استفاده همراه می شود باید دست به کار شد و از 
ادامه آن جلوگیری به عمل آورد.

معاون حقوقی رییس جمهور ادامه داد: در طول زمان به 
واسطه تحول در نظام های حقوقی کسی که محق است 
برای گرفتن حق خود نمی تواند آسیب گسترده ای به 
طرف مقابل وارد کند؛ به عنوان مثال یک بدهکار برای 
گرفتن طلب خود جایز نیست که خط کارخانه بدهکار 
را تعطیل کند بلکه باید طلب خود را از طرق دیگر مثل 
مصادره اتومبیل و ... که آسیب کمتری به بدهکار می زند 

وصول نماید.

معاون رئیس جمهوری: سئوال نمایندگان مجلس به خاطر منافع عمومی است
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آگهی مزایده اموال غیرمنقول )نوبت اول(
به موجب اجرائیه صادره از شعبه ۹ دادگاه عمومی شهرستان کرج بایگانی کلاسه ۹۷۲۰۲۴ له : وحید 
خسروی فرزند محمد حسین علیه : آقای محمد هلالی هریس فرزند غلامرضا محکوم علیه محکوم 
است به پرداخت مبلغ ۷۲۴/۵۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و هزینه دادرسی در حق محکوم 
له و پرداخت مبلغ ۳۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت هزینه اجرایی می باشد. با توجه به اینکه اجرائیه به 
محکوم علیه ابلاغ گردیده و در مهلت مقرر نسبت به اجرای حکم اقدام ننموده است بنا به درخواست 
محکوم له و به منظور استیفای محکوم به و هزینه های اجرایی متعلق به از سوی این اجرا توقیف و 
توسط کارشناس رسمی دادگستری کرج بشرح ذیل توصیف و ارزیابی شده و مقرر گردیده در مورخ 
۱۳۹۷/۷/۱ روز یکشنبه از ساعت ۹ الی ۱۰ در محل اجرای احکام مدنی دادگستری کرج از طریق 
مزایده به فروش برسد، مزایده از مبلغ ۹۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال ششدانگ ملک می باشد شروع می شود 
و به هر شخص حقیقی و حقوقی که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید فروخته خواهد شد. ده درصد 
وجه مزایده في المجلس بصورت وجه نقد یا چک بانکی تضمینی از خریدار اخذ و الباقی ظرف یک 
ماه از وی وصول خواهد شد و پس از انجام مراحل قانونی و صدور حکم تملیک مورد مزایده بنام 
خریدار منتقل خواهد شد. در صورتیکه در مهلت مقرر خریدار وجه مزایده را پرداخت ننماید سپرده 
وی پس از کسر هزینه های مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید می گردد کلیه هزینه های 
نقل و انتقال به عهده محکوم علیه است و از محل فروش پرداخت خواهد شد طرفین می توانند 
ظرف مدت یک هفته از تاریخ مزایده نسبت به نحوه انجام مزایده اعتراض نمایند که در این صورت 
تا رسیدگی به اعتراض از سوی دادگاه مورد مزایده به نام خریدار منتقل نخواهد شد. ضمنا طالبین 
به شرکت در مزایده میتوانند ظرف پنج روز قبل از مزایده با اطلاع از مال مورد مزایده بازدید نمایند.

مال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است:
در تاریخ یکشنبه ۱۳۹۷/۵/۱۴ در معیت خواهان )آقای محمد هلالی هریس فرزند غلامرضا به 
شماره ملی ۱۷۱۸۵۹۶۵۸۸( از موقعیت ملک به آدرس : کرج - مصباح - خ کیانپور- کوچه قانع 

پور بن بست احدی - پلاک ۹۵ بازدید گردید که به شرح زیر اعلام می گردد :
 پلاک ثبتی اخیر به شماره ۱۴۰ فرعی قولنامه ای از ۱۶۲ اصلی واقع در ناحیه یک بخش ثبتی کرج 
که محدود است شمالا به طول ۱۰ متر به کوچه اختصاصی، شرقا به طول۱۹/۲۷ به پلاک مجاور 
، جنوبا به طول ۱۱/۷۱ متر به کوچه بن بست احدی، غربا به طول ۱۷/۴۱ متر به پلاک مجاور با 

مساحت عرصه ۱۷۵/۵۵ متر مربع
 موضوع پرونده مرتبط با ۶ دانگ یک واحد آپارتمان به مساحت تقریبی ۱۰۰ متر مربع از مجموعه 
۱۰ واحدی پنج طبقه مسکونی در مرحله سفت کاری موضوع پراونه نوسازی در بافت فرسوده 

شهرداری منطقه ۲ کرج به شماره دبیر خانه ۲/۰۰۳۱۲ مورخ ۱۳۹۷/۱/۱۴ 
طبق اظهارنظر مالک، پرونده شهرداری در کمیسیون ماده ۱۰۰ در حال رسیدگی میزان تخلفات 

غیر مجاز ) حدود ۴۰ متر مربع در هر طبقه ( می باشد.
۱- محل دقیق ملک و توصیف اجمالی آن : طبق گزارش صدرالذکر 

۲-کاربری ساختمان : با توجه به پروانه ساختمانی صادره و ملاحظه وضع موجود، ساختمان با 
کاربری مسکونی در حال احداث می باشد. 

۳- اطلاعات ثبتی ملک:
پلاک ثبتی ۱۴۰  فرعی قولنامه ای از ۱۶۲  اصلی ناحیه یک بخش ثبتی کرج با مشخصات حدود 

اربعه به شرح فوق الذکر ناشی از تجمیع سه قواره ملک در بافت فرسوده می باشد.
۴- وضعیت ملک: 

آپارتمان اخیر) طبقه اول غربی( در مرحله سفتکاری در حال ساخت و ساز با اسکلت بتنی و سقف 
تیرچه بلوک بوده و در رهن و اجاره نمی باشد.

۵- حقوق غیر بر ملک اخیر:
طبق ملاحظات و مطالعه سوابق، ملک اخیر منحصرا جزء اموال غیر منقول آقای حسین حسامی 
بچه آباد فرزند علی اکبر به شماره ملی ۱۷۱۹۵۵۹۸۸۰ با وکالت آقای محمد هلالی هریسی )با 

سلب و ساقط نمودن حق عزل وکیل از خود ( می باشد.
۶- ارزیابی عرصه و اعیان:

با عنایت به شرایط پرونده شهرداری دائر بر وقوع تخلفات موضوع ماده ۱۰۰ همچنین مرحله 
سفتکاری ساختمان ) که نشان از پیشرفت عملیات و هزینه کرد معادل  ۵۵% را دارد ( ، موارد به 

تفکیک تقویم گردد.
ردیف - شرح - قیمت کارشناسی به نرخ روز

۱ - عرصه معادل ۱۷۵/۵۵ متر مربع - ۶/۲۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
۲ - اعیانی آپارتمانا به مساحت ۱۰۰ متر مربع در مرحله سفتکاری - ۶۵۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 

توضیح:
با توجه به ملاحظات موجود در پرونده تخلفات ماده ۱۰۰ شهرداری و همچنین وقوع ملک در 
مرحله سفتکاری، فارق از بدهی های متصور به جمیع اشخاص حقیقی و حقوقی، با احتساب 
قدرالسهم ارزش عرصه به نسبت آپارتمان مورد کارشناسی، حداقل ارزش مجموع سهم عرصه 
و اعیانی ملک اخیر در این مرحله با احتساب جمیع شرایط معادل ۹۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال )نود 

میلیون تومان ( تقویم گردید. 97/۱3736/ف 
دادورز اجرای احکام مدنی دادگاه حقوقی کرج- یگانه

دادنامه
شهرستان  خانواده  دادگاه  شعبه ۲  کلاسه۹۶۰۹۹۸۳۰۳۱۲۰۱۲۸۱  پرونده 

فردیس تصمیم نهایی شماره
 خواهان: خانم امنه جعفري فرزند عبدالحسین با وکالت آقای اسحاق خزائي فرزند 
احمد به نشاني در حال انتقال دائم به کانون البرز - زرند خیابان فردوس نرسیده به 

میدان دادگستري سمت راست ساختمان دکتر ضیاء الدیني دفتر وکالت
 خواندگان:

 ۱. آقای الهام علي ترکي ملایري فرزند محمد ۲. آقای ندا علي ترکي ملایري 
فرزند محمد ۳. آقای راضیه علي ترکي ملایري فرزند محمد ۴. خانم سعیده علي 
ترکي ملایري فرزند محمد همگي به نشاني استان البرز - شهرستان کرج - کرج 
- مهرشهر - حسین آباد - چهارراه فرهنگ - کوچه جاهدي- سمت چپ - بن 

بست اول - درب سوم - طبقه اول
۵. خانم ستایش علي ترکي ملایري فرزند محمد به نشاني استان تهران - 
شهرستان دماوند - رودهن - بلوار مطهري -کوچه گلها - ساختمان سرو - پ 

۵۵ ) به قیمومیت علیرضا جعفري(
۶. آقای علیرضا جعفري فرزند عبدالحسین به نشاني استان تهران - شهرستان 
دماوند - رودهن - بلوار مطهري - کوچه گلها - ساختمان سرو - پ ۵۵ - طبقه 

دو ) قیم ستایش علي ترکي ملایري(
خواسته ها:

۱. اعسار از پرداخت هزینه دادرسي
۲ مطالبه مهریه

گردشکار
بسمه تعالی خواهان خانم آمنه جعفری فرزند عبدالحسین با وکالت آقای اسحاق 
خزایی بطرفیت وراث مرحوم محمدعلی ترکی ملایری باسامی ۱- سعید ۲- ندا ۳- 
راضیه ۴- الهام همگی علی ترکی ملایری فرزند محمد ۵- علیرضا جعفری به قیمومت 
از ستایش علی ترکی ملایری فرزند محمد دادخواست مطالبه مهریه ارائه و درخواست 
رسیدگی به استناد مدارک موجود در پرونده نموده است که پس از قبول دادخواست 
و ارجاع آن به این دادگاه و ثبت آن به کلاسه فوق در تاریخ ۹۷/۰۱/۲۹ در وقت 
رسیدگی شعبه دوم دادگاه خانواده فردیس، به تصدی امضا کنندگان ذیل تشکیل 

و با بررسی اوراق پرونده ختم رسیدگی را اعلام و و مبادرت بصدور رای می نماید.
رأی دادگاه

در خصوص دادخواست خانم آمنه جعفری فرزند عبدالحسین با وکالت آقای 
اسحاق خزایی بطرفیت وراث مرحوم محمدعلی ترکی ملایری باسامی ۱- 
سعید۲- ندا-راضیه ۴ - الهام همگي علی ترکی ملایری فرزند محمد ۵- علیرضا 
جعفری به قیمومت از ستایش علی ترکی ملایری فرزند محمد به خواسته 
مطالبه مهریه به مقدار یک سرویس طلا به ارزش دویست هزار تومان به نرخ 
روز و ۳۵سکه بهار آزادی با احتساب هزینه دادرسی نظر به دادخواست تقدیم 
تقدیمی خواهان و مستندات پیوست آن از جمله فتوکپی مصدق عقدنامه 
رسمی خواهان با مرحوم محمد علی ترکی ملایری و مفاد آن که حکایت از 
مهریه خواهان دارد و اینکه به محض وقوع عقد نکاح زوجه مالک مهریه می 
باشد و در عقدنامه مطالبه آن مقید به زمان خاصی نشده و مهریه از دیون 
ممتازه محسوب و از خواندگان علیرضا جعفری با حضور در دادگاه قبول خواسته 
نمودند و سایر خواندگان علیرغم ابلاغ قانونی اخطاریه در جلسه دادگاه حاضر 
نشده و دفاع و ایرادی ننموده و دلیلی که حکایت از پرداخت مهریه خواهان و 
برائت ذمه خود باشدیا اینکه ترکه متوفی را رد نموده باشند ارائه ننموده اند 
و خواهان نیز در جلسه دادگاه به لفظ جلاله الله سوگند یاد کردند مهریه را 
دریافت نکرده و بذل نیز ننموده است لذا دادگاه دعوی خواهان را وارد و ثابت 
دانسته به استناد ماده ۱۰۸۲ قانون مدنی و مواد ۲۲۵،۲۲۶ و ۲۴۸ قانون امور 
حسبی و مواد۲۷۸ و۵۱۵ و ۵۱۹  قانون آیین دادرسی مدنی حکم به محکومیت 
خواندگان به پرداخت ۳۵سکه بهار آزادی و یک سرویس طلا به ارزش دویست 
هزار تومان بابت اصل خواسته از ماترک متوفی به نسبت سهم الارثی که از 
اموال متوفی میبرند و پرداخت دو میلیون و نهصد و سی و چهار هزار ریال بابت 
هزینه دادرسی و حق الوکاله وکیل براساس تعرفه در حق خواهان صادر و اعلام 
می نماید. رأی صادره نسبت به ستایش علی ترکی با قیمومت علیرضا جعفری 
حضوری و ظرف بیست روز از تاریخ ابلاغ قابل تجدید نظر در محاکم تجدید نظر 
استان البرز می باشد و نسبت به سایر خواندگان غیابی و ظرف بیست روز پس 
از ابلاغ قابل واخواهي در این دادگاه و سپس ظرف بیست روز قابل اعتراض در 

محاکم تجدید نظر استان می باشد.   97/۱3728/ف 
 رئیس شعبه دوم دادگاه خانواده فردیس- مختاری

کار،  وزارت  خدماتی  تعاونی های  کل  مدیر 
تعاون و رفاه اجتماعی از فعالیت ۲۰۰ شرکت 
دانش بنیان در حوزه تعاونی در کشور خبر 

داد.
علیرضا ناطقی در نشست تخصصی بررسی 
مشکلات و مسائل تعاونی های دانش بنیان 
البرز، تهران و زنجان که دوشنبه ۱۲ شهریور 
در موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه بذر و نهال 

کرج برگزار شد، اظهار کرد: در حال حاضر 
بیش از سه هزار تعاونی در کشور فعالیت دارد 
با مشکل فروش و  از آنها  که بخش زیادی 

بازاریابی اصولی مواجه هستند.
بسیار  فرایندی  بازاریابی  داد:  ادامه  وی 
کردن  پر  و  تولید  و  است  فنی  و  تخصصی 
انبار از کالا و محصولات اهمیت دارد چون 
اگر حتی تولید کننده ای بتواند واحدی ایجاد 

تولید  کند،  فراهم  در گردش  کند، سرمایه 
انجام دهد و انبارهای خود را پرکند تا زمانی 
که برنامه مدون و اصولی برای فروش و توزیع 
محصولات خود نداشته باشد موفق نخواهد 

شد.
وی افزود: متأسفانه در حوزه تعاون به بازار و 
بازاریابی توجه چندانی نمی شود و نتیجه آن 
شده که برخی از تعاونی های بزرگ به اندازه 

فروش  در  هم  متوسط  تولیدی  واحد  یک 
موفق عمل نکنند.

یا  شرکت  اگر  داد:  توضیح  مسئول  این 
اتحادیه ای تشکیل شود تا تعاونی ها بتوانند 
مشکلاتی از قبیل صدور ضمانت نامه برای 
دریافت تسهیلات بانکی و همچنین مشکلات 
کنند  پیگیری  آن  طریق  از  را  خود  فروش 

وضع بهتر خواهد شد.

فعالیت 200 شرکت تعاونی دانش بنیان در کشور

فاضلیان مطرح کرد:
استقرار هیات نظارت بر حقوق 
شهروندی استان البرز در نظرآباد

البرز  دادگستری  کل  رئیس 
نظارت  بازرسی،  هیات  گفت: 
شهروندی  حقوق  حفظ  و 
از  بازرسی  منظور  به  استان 
محاکم، دادسراها و کلانتری ها 
مستقر  نظرآباد  در شهرستان 

شده اند.
استقرار  از  فاضلیان  احمد 
اعضای هیات بازرسی، نظارت و 
حفظ حقوق شهروندی استان 
البرز در شهرستان نظرآباد خبر 

داد و گفت: یکی از برنامه هایی که دادگستری استان البرز در سال 
۹۷ به صورت جدی پیگیری کرده، نظارت مستمر و منظم بر 
محاکم، دادسراها و کلانتری ها است که برای این منظور لیستی 
تهیه شده و طبق جدول زمانبندی که صرفا در اختیار اعضا است 

این بازرسی ها انجام می شود.
وی افزود: نظارت بر حسن اجرای قانون و حفظ حقوق شهروندی 
و ایجاد شرایط برای برخورداری از برابری و عدم تبعیض برای همه 
شهروندان یکی از وظایف جدی قوه قضائیه است که بدین منظور 
هیات نظارت، بازرسی و حفظ حقوق شهروندی دادگستری ها در 

سراسر کشور تشکیل شده است.
رئیس هیات نظارت، بازرسی و حفظ حقوق شهروندی دادگستری 
استان البرز متذکر شد: در سال گذشته ده ها مورد بازرسی از 
محاکم، دادسراها و کلانتری های استان انجام شد که منجر به 
برخوردهای انتظامی یا دستورات قضایی برای حل مشکلات و 

موانع موجود در مسیر صیانت از حقوق شهروندان شد.
از  بازدید  برای  اعضا  احکام  زمانبندی،  برنامه  طبق  گفت:  وی 
بازداشتگاه ها، کلانتری ها و محاکم و دادسرای شهرستان نظرآباد 
صادر شده و آقایان حاجی رضا شاکرمی دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان، احمد علی آبادی فراهانی مدیرکل بازرسی استان 
البرز، محمد مهدوی نسب رئیس دادگستری شهرستان ساوجبلاغ، 
فرج الله افشار دادستان نظامی سازمان قضایی نیروهای مسلح، 
مهدی سهرابی درخشان معاون منابع انسانی، سید محمد قنادزاده 
معاون دادستان کرج، علی رضوان منش مستشار دادگاه تجدیدنظر 
و رسول کرم پور رئیس شعبه ۲ دادگاه انقلاب که همگی اعضای 
این هیئت هستند برای دو روز در این شهرستان حضور خواهند 

داشت.
عالی ترین مقام قضایی استان البرز توضیح داد: طبق برنامه ابلاغ شده 
دیدار مردمی، بازدید از محاکم، دادسرا، بازداشتگاه ها و کلانتری ها 
توسط اعضا انجام خواهد شد و طبق چک لیست و همچنین 

بازخوردها مردمی اخذ شده گزارشی تهیه و ارائه خواهد شد.

مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری البرز 
خبر داد:

برگزاری دوره آموزشی »کسب و کار من« 
برگزاری دوره  از  البرز  استانداری  بانوان و خانواده  امور  مدیرکل 
آموزشی »کسب و کار من« برای زنان صاحب ایده استان خبر داد.

مریم اسماعیلی فرد اظهار کرد: برگزاری دوره آموزشی »کسب و کار 
من« یکی از برنامه های دفتر امور زنان و خانواده است که در شهریور 
ماه برگزار می شود. وی ادامه داد: در این دوره سه روزه شاهد حضور 
زنان صاحب ایده ای هستیم که اطلاعات چندانی در خصوص نحوه 
تبدیل ایده خود به ثروت را ندارند. در این دوره آموزشی این زنان 
با راه و روش های کارآفرینی و ایجاد کسب و کارهای جدید آشنا 
می شوند و در پایان برای هموار کردن این مسیر آنها را به خانه 

استارتاپ و پارک علم و فناوری استان ارتباط می دهیم.
این مسئول ابراز کرد: واقعیت این است که فقر همیشه در جیب ما 
نیست و گاه با عده ای برخورد می کنیم که از فقر ذهنی رنج می برند؛ 
این افراد اغلب صاحب ایده نیستند و نمی توانند با درآمد اندک خود 

کسب و کار هرچند کوچکی راه بیندازند.
اسماعیلی فرد ادامه داد: این دفتر با معرفی زنان سرپرست خانوار به 
بانک های عامل برای دریافت تسهیلات اشتغالزایی، مسیر آنان برای 

خروج از چرخه حمایتی را هموار می کند.

مدیرکل استاندارد  استان البرز:
آموزش استانداردسازی صادرات برای 

واحدهای تولیدی ضروری است
استانداردسازی  آموزش  گفت:  البرز  استان  استاندارد  مدیرکل 

صادرات برای واحدهای تولیدی ضروری است.
فتانه شکرالهی  صبح سه شنبه در حاشیه جلسه شورای اقتصاد 
اداره کل استاندارد در حل مشکلات  به نقش  با اشاره  مقاومتی 
واحدهای تولیدی و صنعتی استان، اظهار کرد: این اداره کل در 
راستای استفاده از توانمندی های فنی، علمی، آموزشی، پژوهشی و 
فرهنگی می تواند با شرکت شهرک های صنعتی استان همکاری کند.
تولیدی  واحدهای  مشکلات  حل  برای  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
پروژه های تحقیقاتی انجام شده است، گفت: وضعیت تولیدات و 
کیفیت محصولات تولیدشده در استان موردبررسی قرارگرفته است.

و  آموزش  اهمیت  به  اشاره  با  البرز  استان  استاندار  مدیرکل 
استانداردسازی صادرات، گفت: واحدهای تولیدی باید صادرات و 

الزامات آن را رعایت کنند.
شکرالهی  با اشاره به اینکه واحدهای تولیدی باید استانداردهای 
مشابه را در نظر بگیرند، افزود: بر این اساس با شرکت شهرک های 

صنعتی تفاهم نامه علمی، پژوهشی و فرهنگی منعقدشده است.

خبر اخبار

به عنوان  طالقان  ثبت  البرز گفت:  استاندار 
منطقه ویژه گردشگری در دستور کار مجلس 

شورای اسلامی است.
سه شنبه  ظهر  از  پیش  نجفی  محمدعلی 
در جلسه شورای گفتگوی دولت و بخش 
تقویت  ضرورت  بر  تاکید  با  خصوصی، 
بسترهای گردشگری در استان، افزود: موازی 
کاری در خصوص ایجاد امکانات و خدمات 

گردشگری نباید وجود داشه باشد.
وی با اشاره به اینکه در حوزه گردشگری به 
دنبال جذب مشارکت های بخش خصوصی 
گردشگری  حوزه  در  البرز  گفت:  هستیم، 
توجه  نیازمند  زیرساخت ها  است،  توانمند 

ویژه است.
البرز  استان  اینکه  بیان  با  البرز  استاندار 
شاهراه مواصلاتی بیش از ۱۳ استان کشور با 
پایتخت است، گفت: باید در جذب مسافران 
عبوری و توسعه بسترهای گردشگری بیش 

از این تلاش شود.
نجفی در بخش دیگری با تاکید بر اینکه 
از دستگاه های خدمات رسان انتظار می رود 
دقت  با  انشعابات  اختصاص  راستای  در 
راه اندازی  اقدام کنند، گفت:  بیشتری  نظر 
واحدهای تولیدی و صنعتی نباید در انتظار 
آب، برق و گاز و سایر امکانات بمانند و در 
ازای آن واحدهای غیرمجاز به راحتی فعالیت 

خود را دنبال کنند.
وی با اشاره به اینکه همه باید برای ایجاد 
فرصت های شغلی تلاش کنیم، گفت: از اداره 
کل منابع طبیعی انتظار می رود که چند نقطه 
مجتمع های  به  اختصاص  برای  استان  در 

رفاهی بین راهی را مشخص کند.
البرز  کرد:  خاطرنشان  البرز  استاندار 
ظرفیت های گردشگری فراوانی در حوزه های 
مختلف دارد و باید با شناسایی دقیق این 
اماکن، نسبت به تقویت گردشگری استان 

اقدام شود.
به عنوان  اینکه ثبت طالقان  بیان  با  نجفی 
منطقه ویژه گردشگری در دستور کار مجلس 
شورای اسلامی است، گفت: با توجه به این 
امر جاذبه های استان و به خصوص طالقان، 

بیشتر  موردتوجه قرار می گیرد.
بخش  راه اندازی  افزود:  البرز  استاندار 
مسافربری فرودگاه پیام نیز از جهات مختلف 
این  رو  از  است  اهمیت  حائز  استان  برای 
راستا  این  در  باید  نیز  استان  گردشگری 

فعالانه وارد عمل شود.
کالا  انبارهای  و  بازار  وضعیت  به  نجفی 
در  نظارت  و  بازرسی  گفت:  و  کرد  اشاره 
این رابطه دارای اهمیت است، ولی زیبنده 
تولیدکنندگان و بخش خصوصی نیست که 
با اندیشه متخلف و محتکر با آن ها برخورد 
شود چراکه به طورقطع آن ها نیز دلسوزانه 

برای بازگشت ثبات به بازار اقدام می کنند.
صنعت  و  تولید  شرایط  اکنون  افزود:  وی 
امکانات  تمام  با  باید  که  است  به گونه ای 
موجود استانی و کشوری درصدد تسهیل در 
امور تولید باشیم بنابراین با چنین رویکردی 

در استان اقدام می شود.

تخصیص ارز در اختیار استان نیست
رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با اشاره به 

اینکه تخصیص ارز در اختیار استان نیست، 
گفت: برای حل مشکلات تولید سهمیه ای 

برای استان در نظر گرفته شود.
اظهار  جلسه  این  در  نیز  بنامولایی  رحیم 
مسائل  مورد  در  لاینحلی  مشکلات  کرد: 
اینکه  به  اشاره  با  وی  دارد.  وجود  ارزی 
افرادی هستند که کالا وارد کرده و بدهی 
ارزی دارند، افزود: این مشکل از طریق بانک 

مرکزی باید بررسی شود.
با  افزود:  البرز  استان  بازرگانی  اتاق  رئیس 
توجه به تشکیل ستاد تنظیم بازار و تأمین 
و  التهابات  همچنان  ولی  اساسی  کالاهای 
نوسانات ارز وجود دارد و این به بدنه تولید 

آسیب وارد می کند.
ارز  تخصیص  اینکه  به  اشاره  با  بنامولایی 

برای حل  گفت:  نیست،  استان  اختیار  در 
استان در  برای  تولید سهمیه ای  مشکلات 
نظر گرفته شود. وی با بیان این مطلب که 
تمام محصولات و کالاها دارای بارکد هستند، 
برای کنترل کالا و  محصولات لازم  گفت: 
نیست تعزیرات مستقیماً نظارت داشته باشد.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با تاکید بر 
اینکه باید نظارت ها سیستمی انجام شود، 
برخوردهای  از  نظارت  نوع   این  داد:  ادامه 

سلیقه ای جلوگیری می کند.
بنامولایی اضافه کرد: با توجه به مشکلات 
پیش آمده در زمینه ارز و عدم تأمین مواد 
تولیدکنندگان،  و  صنعتگران  توسط  اولیه 
انجمن های مختلف را دعوت و مشکلات و 

مسائل بررسی می شود.

استاندار البرز: 

ثبت منطقه ویژه گردشگری طالقان در دستور کار مجلس است  

رئیس مجلس شورای اسلامی در پاسخ به تذکر 
نمایندگان در خصوص وضعیت اقتصادی کشور 
گفت: حل مشکلات کشور جواب یک خطی ندارد.
در ادامه جلسه علنی روز سه شنبه مجلس شورای 
اسلامی حسینعلی حاجی دلیگانی نماینده مردم 

شاهین شهر در تذکری خطاب به ریاست مجلس 
گفت: مشکلات مردم افزایش یافته و کسی با مردم 
صحبت نمی کند. باید شفاف سازی شود که ریشه 
مشکلات کجاست. علی لاریجانی گفت: نگرانی های 
اقتصادی  کمیسیون  است،  درست  نمایندگان 

که محور بررسی موضوعات اقتصادی است هفته 
آینده به سرکشی از حوزه های انتخابیه نمی روند 
و جلسات با دولت را پیگیری می کنند. وی تأکید 
کرد: پیچیدگی هایی در این کار وجود دارد و حل 

مشکلات جواب یک خطی ندارد.

لاریجانی : حل مشکلات کشور جواب یک خطی ندارد

مدیرکل حفظ آثار و ارزش های دوران دفاع مقدس، 
تبیین ارزش های دوران دفاع مقدس را وابسته به 
کار فرهنگی خواند و گفت: سرمایه گذاری در عرصه 

جنگ نرم بسیار ضعیف است.
و  آثار  حفظ  مدیرکل  اسلامی،  ابوالفضل  سردار 
ارزش های دوران دفاع مقدس طی دیدار با رئیس 
سازمان بسیج رسانه استان البرز با تأمل بر جنگ نرم 
گفت: یکی از ضروریات مقابله با دشمنان در عصر 

کنونی، فعالیت در عرصه جنگ نرم است.
وی با تأکید بر اهمیت شناخت جنگ نرم مطرح کرد: 
کار در حوزه فرهنگی در عصر کنونی بسیار دشوارتر از 

گذشته است و باید حوزه با ابزار جنگ نرم وارد شد.
اسلامی با برشمردن اهمیت توانمندی گروه های 
متعدد فرهنگی در راستای مبارزه با هجمه های 

مختلف دشمنان توضیح کرد: سرمایه گذاری در 
حوزه جنگ نرم بسیار ضعیف است.

فرهنگ سازی نیازمند هزینه و بودجه است
به گفته وی البرز به عنوان ایران کوچک با وجود 
و  توجه  نیازمند  متعدد  گروه های  و  قومیت ها 
رسیدگی ویژه در بحث برنامه ریزی های کلان است.

وی تصریح کرد: وضعیت هزینه کرد برای فرهنگ از 
طرف استانداری، اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و دیگر نهادهای فرهنگی به هیچ عنوان رضایت بخش 

نیست .
وی با در نظر گرفتن بی توجهی مسئولان امر نسبت 
به مقوله فرهنگی بیان کرد: متأسفانه آن گونه که 
باید برای استانی که نیازمند کار فرهنگی است 

برنامه ریزی و هزینه لازم صورت نمی گیرد.
وضعیت  به  را  خود  سخنان  دیگر  سرفصل  وی 
مدیریت شهری و خلأ تصمیم های قاطع اعضاء 
فرهنگ  حوزه  گفت:  و  کرد  اشاره  شهر  شورای 
نیازمند مشارکت و دلسوزی تمامی دستگاه ها به ویژه 

مدیریت شهری است.
گذشت ۳۰ سال از دوران دفاع مقدس و عدم تبیین 
جایگاه لشکر سیدالشهدا و سرداران شهید آن یکی 
دیگر از بخش های اصلی سخنان سردار اسلامی طی 
این دیدار بود که با در نظر گرفتن این مهم بیان کرد: 
کار فرهنگ نیازمند بودجه است تا بودجه نباشد 

چطور می توان کار فرهنگی و تبیینی انجام داد.

برپایی آئین اجلاسیه شهدا هنرمند و رسانه 
البرز

رسانه  بسیج  رئیس سازمان  فر،  نوروزی  ابراهیم 
با تشریح گزارش عملکرد  پایان  البرز در  استان 
سال ۹۶ بیان کرد: برگزاری یادواره شهدا رسانه، 
اعلام فراخوان نقش رسانه در دوران دفاع مقدس، 
صدور بیانیه ها، برپایی سلسله نشست های تخصصی 
در حوزه رسانه و دفاع مقدس ازجمله برنامه های 

سازمان بسیج رسانه طی سال گذشته است.
نوروزی فر خاطرنشان کرد: برپایی اجلاسیه شهدا 
هنرمند و رسانه که در روز جمعه ۱۶ شهریورماه 
حضور  با  زمین  ایران  پارک  در  جاری  سال 
خانواده های معظم شهدا هنرمند و رسانه برگزار 
می شود از محورهای مهم برنامه های سازمان بسیج 

رسانه البرز است.

عضو گروه دامپزشکی فرهنگستان علوم با تأکید بر 
لزوم رسیدگی و توجه ویژه مسئولان به موسسه 
تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی از برنامه این 
نهاد برای ایجاد شورای مشورتی دامپزشکی خبر 

داد.
به گزارش دینای هوادار؛ به نقل از روابط عمومی 
کیایی  محمدمهدی  سید  دکتر  رازی،  موسسه 
با اشاره به لزوم تقویت هماهنگی بین حوزه های 
در  متأسفانه  کرد:  اظهار  کشور  در  دامپزشکی 
کشورمان شاهد فقدان بلوغ مدیریتی هستیم و 
بسیاری از برنامه ریزی های حوزه دامپزشکی در یک 

راستا نبوده و یکدیگر را همپوشانی نمی کنند.
 وی با تأکید بر وجود آفت در بخش های مدیریتی 
کشور، گفت: گروه دامپزشکی فرهنگستان علوم 
در نظر دارد با هدف ایجاد هماهنگی بیشتر بین 
موسسه رازی، سازمان دامپزشکی، دانشکده های 
دامپزشکی و سایر نهادهای تصمیم گیر این بخش 

نظر  در  با  تا  آورد  وجود  به  مشورتی  ساختاری 
گرفتن اهداف مشترک، برنامه های مشترکی نیز 

برای دامپزشکی کشور تدوین شود.
دکتر کیایی که در نشست هم اندیشی با رئیس 
بیان  با  و معاونان موسسه رازی سخن می گفت 
خواهد  شورا  این  ارکان  از  رازی  موسسه  اینکه 
بود، تأکید کرد: به حتم شکل گیری این شورا در 
یکپارچه سازی تصمیمات، هماهنگی ها و اقدامات 

حوزه دامپزشکی می تواند بسیار تأثیرگذار باشد.
عضو گروه دامپزشکی فرهنگستان علوم در بخشی 
دیگر از سخنانش، موسسه رازی را همچون درختی 
به طور  آبیاری،  بدون  دارند  انتظار  که همه  پربار 
دائم میوه دهد توصیف کرد و گفت: با این روش 
این  از  انتظار میوه دهی مستمر  نباید  نگهداری 

موسسه بزرگ و با ارزش کشورمان داشته باشیم.
وی تصریح کرد: نمونه هایی در کشور داریم که 
صرف  و  دولتمردان  توجه  از  برخورداری  به رغم 

یا سه  دو  تولید  به  قادر  تنها  فراوان،  هزینه های 
فرآورده بیولوژیک هستند درحالی که درجایی مانند 
موسسه رازی فرآورده های پزشکی و دامپزشکی 
متعددی بی سر و صدا تولید و در کشور عرضه 

می شود.
این استاد دانشگاه گفت: معتقدم اگر ساختارهای 
رازی  موسسه  جایگاه  و  اصلاح  کشور  مدیریتی 
بازتعریف شود، قدر این سرمایه با ارزش کشورمان 
گیران  تصمیم  برای  است،  شایسته  آن چنان که 

روشن خواهد شد.
عضو گروه دامپزشکی فرهنگستان علوم بار دیگر 
با تأکید بر ضعف مدیریت در کشور یادآور شد: 
مادامی که اراده و عزمی برای تغییر روند موجود و 
اصلاح ساختارها نباشد، وضع همین است؛ این در 
حالی است که برای پاسخگویی به نیازهای جامعه 
باید بخش های مختلف حوزه دامپزشکی با یکدیگر 

در همکاری و هماهنگی باشند.

سردار ابوالفضل اسلامی:

سرمایه گذاری در حوزه جنگ نرم بسیار ضعیف است 

عضو گروه دامپزشکی فرهنگستان علوم:

مسئولان کشور موسسه رازی را درختی می بینند که بدون رسیدگی همواره میوه می دهد 
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خبر

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی 
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای / خانم فیروز مهاجر فرزند 

محمد حسن 
خواهان آقای / خانم فریبا شهداد فرزند خلیل دادخواستی به طرفیت خوانده آقای 
/ خانم فیروز مهاجر به خواسته طلاق به درخواست زوجه مطرح که به این شعبه 
ارجاع و به شماره پرونده کلاسه ۹۷۰۹۹۸۲۶۱۲۵۰۰۶۰۷ شعبه ۶ دادگاه خانواده 
شهرستان کرج ) ۲۵ خانواده سابق( ثبت و وقت رسیدگی مورخ ۱۳۹۷/۰۷/۱۸ 
ساعت ۱۰:۰۰ تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده ۷۳ قانون آئین 
دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و در خواست خواهان مراتب 
یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه 
پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، 
نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در 

دادگاه حاضر گردد.  97/۱363۵/ف 
مدیر دفتر دادگاه حقوقی شعبه 6 دادگاه خانواده شهرستان کرج ) 2۵ 

خانواده سابق( -  محمد بابائی 
کرج - میدان نبوت - خیابان دانشگاه هنر - انتهای خیابان بوعلی 3۰ - 

جنب پارک 

اجرائیه
محکوم له 

محکوم علیه 
پیرو اگهی های منتشره در جراید بدینوسیله به آقای محمد هادی ره پیما نرگسی 
که مجهول المکان می باشد ابلاغ می شود طبق اجرائیه صادره شعبه دهم در پرونده 
کلاسه ۹۰۲۱۸۷ به موجب دادنامه شماره ۳۲۰۲۵۸۸ مورخ ۹۰/۱۰/۱۹ صادره از 
شعبه دهم محکوم علیه محکوم است به پرداخت ۱۸۰ عدد سکه تمام بهار آزادی 
ماهیانه نیم سکه از تاریخ ۹۱/۱۰/۳۰ بدین صورت که تا پایان سال۹۰ ماهیانه ربع 
سکه بپردازد و سپس نیم سکه تا استهلاک کامل هزینه اجرائی بر عهده محکوم 
علیه می باشد پرداخت نیم عشر حق اجرا و نیز هزینه های اجرائی بر عهده محکوم 
علیه می باشد. بدیهی است با توجه به غیابی بودن حکم، اجرای حکم غیابی منوط 
به معرفی ضامن معتبر یا اخذ تامین متناسب از محکوم له، یا ابلاغ واقعی اجرائیه 
به محکوم علیه می باشد لذا مفاد اجرائیه صادره یک نوبت در اجرای ماده ۷۳ آ.د.م 
و ماده ۹ قانون اجرای احکام مدنی در یکی از جراید کثیرالانتشار درج می گردد تا 
ظرف ده روز پس از انتشار آگهی نسبت به اجرای مفاد اجرائیه اقدام گردد. در غیر 
این صورت واحد اجرای احکام طبق مقررات نسبت به اجرای مدلول اجرائیه و وصول 

هزینه های اجرایی اقدام خواهد نمود. 
97/۱3748/ف 

مدیر دفتر دادگاه حقوقی شعبه ۱۰ دادگاه خانواده شهرستان کرج )29 
خانواده سابق( - مجید سالاریان 

کرج - میدان نبوت - خیابان دانشگاه هنر- انتهای خیابان بوعلی 3۰ - 
جنب پارک

آگهی ابلاغ وقت )احضار متهم(
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقایان و خانم ها رباب ابوالحسنی 
فرزند اسکندر- رقیه ابوالحسنی فرزند اسکندر - حبیب اله ابوالحسنی فرزند اسکندر - 

اسکندر ابوالحسنی - خان محمد قدمی فرزند محمد 
حسینی  برومند  آقای  وکالت  با  اله  عزت  فرزند  مغار  عرب  علی  آقای  خواهان 
دادخواستی به طرفیت خوانده آقای آقایان و خانم ها رباب ابوالحسنی فرزند اسکندر 
- رقیه ابوالحسنی فرزند اسکندر - حبیب اله ابوالحسنی فرزند اسکندر - اسکندر 
ابوالحسنی - خان محمد قدمی فرزند محمد به خواسته الزام به اخذ پایان کار  - مطالبه 
خسارت - الزام به تنظیم سند رسمی  ملک - الزام به اخذ صورت مجلس تفکیکی 
- مطالبه خسارات دادرسی مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 
۹۷۰۹۹۸۳۰۳۰۷۰۰۴۱۴ شعبه ۲ دادگاه عمومی حقوقی شهرستان فردیس ثبت و 
وقت رسیدگی مورخ ۱۳۹۷/۰۷/۲۹ ساعت ۱۰:۰۰ تعیین که حسب دستور دادگاه 
طبق موضوع ماده ۷۳ قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده 
و در خواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد 
تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام 
نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت 

رسیدگی در دادگاه حاضر گردد. 97/۱37۰4/ف
منشی دادگاه حقوقی شعبه 2 دادگاه عمومی حقوقی شهرستان فردیس - میرزایی
استان البرز - شهرستان فردیس - جاده ملارد - کانال شرقی - دادگستری 

شهرستان فردیس 

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای رسول کاوسی فرزند سمیع 

خواهان آقای عزیر احمدی دادخواستی به طرفیت خوانده آقای رسول کاوسی به 
خواسته ابطال مبایعه نامه مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 
۹۷۰۹۹۸۲۶۱۱۳۰۰۳۴۴ شعبه ۱۳ دادگاه عمومی حقوقی کرج ثبت و وقت رسیدگی 
مورخ ۱۳۹۷/۰۸/۱۹ ساعت ۹:۳۰ تعیین  که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 
۷۳ قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و در خواست 
خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف 
یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل 
خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی 

در دادگاه حاضر گردد. 97/۱37۰۵/ف  
منشی شعبه ۱3 دادگاه عمومی حقوقی کرج - محسن حاتمی 

کرج - میدان نبوت - بلوار ملاصدرا - روبروی پارک نبوت - پلاک ۱24- ۱2۰ 

آگهی ابلاغ وقت )احضار متهم(
۹۷۰۹۹۸۳۰۵۱۳۰۰۲۱۷

مشخصات ابلاغ شونده حقیقی:
 نام  و نام خانوادگی : سیما توده زعیم 

نام پدر: صفی اله
تاریخ حضور:۰۸ /۱۳۹۷/۰۷ یکشنبه ساعت:۱۵:۳۰ محل حضور: استان البرز - شهرستان 

نظر آباد - مدرس - نبش خیابان الغدیر شمالی
تاریخ حضور: ۱۳۹۷/۰۷/۰۸        ساعت حضور:۱۵:۳۰

در خصوص دعوی بانک قرض الحسنه رسالت به طرفیت شما در وقت مقرر فوق جهت 
رسیدگی در این شعبه حاضر شوید. 97/۱37۱2/ف 

آگهی احضار متهم
۹۷۰۹۹۸۳۰۵۱۳۰۰۲۱۷

مشخصات ابلاغ شونده حقیقی:
 نام و نام خانوادگی: جواد فرجی

۳- نام پدر: براعلی
تاریخ حضور:۱۳۹۷/۰۷/۰۸ یکشنبه ساعت:۱۵:۳۰ محل حضور: استان البرز -  شهرستان 

نظر آباد - مدرس - نبش خیابان الغدیر شمالی
تاریخ حضور: ۱۳۹۷/۰۷/۰۸        ساعت حضور:۱۵:۳۰

در خصوص دعوی بانک قرض الحسنه رسالت به طرفیت شما در وقت مقرر فوق جهت 
رسیدگی در این شعبه حاضر شوید. 97/۱37۱3/ف 

ابلاغ وقت )احضار متهم(
بایگانی شعبه  به شماره  و  پرونده ۹۷۰۹۹۸۲۶۵۳۷۰۰۲۱۷  آگهی: شماره  موضوع 
۹۷۰۲۹۶  احضار متهم ۱- محمود فتاحی فرزند محمد و ۲- سهراب ساحلی فرزند 
خداد به اتهام کلاهبرداری از طریق کارت به کارت و تحصیل مال نامشروع ظرف مهلت 
یک ماه پس از نشر آگهی در صورت عدم حضور در زمان قید شده در خصوص اتهامات 

قید شده در پرونده اتخاذ تصمیم قانونی خواهد شد. 97/۱37۱6/ف
بازپرس شعبه هفتم بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه ۱ )امور جنایی 

و جرائم خاص( شهرستان کرج - مهدی علیزاده

آگهي ابلاغ وقت رسیدگی
آگهي ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقاي/خانم معصومه زارعی فرزند 

امین الله
خواهان آقاي/خانم سمیه، روح الله ، طاهره ،مجتبی،رضا ظهوری مهریزی، فاطمه ظهوری 
و فاطمه خوانین زاده دادخواستي به طرفیت خوانده آقاي/خانم معصومه زارعی به خواسته 
مطالبه مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه ۹۷۰۹۹۸۲۶۱۱۴۰۰۵۰۵ 
شعبه ۱۴ دادگاه عمومی حقوقي کرج ثبت و وقت رسیدگی مورخ ۱۳۹۷/۰۸/۲۳ ساعت 
۱۰:۰۰ تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده ۷۳ قانون آئین دادرسی مدنی 
به علت مجهول المکان بودن خوانده و در خواست خواهان مراتب یک نوبت در یکي از 
جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهي 
به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشاني کامل خود، نسخه ثاني دادخواست و ضمائم 
را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.  97/۱37۱7/ف 
منشي دادگاه حقوقي شعبه ۱4 دادگاه عمومی حقوقي کرج-زینب دیناروند

 کرج-میدان نبوت-بلوار ملاصدرا-روبروي پارک نبوت- پلاک ۱2۰-۱24

رونوشت آگهی حصر وراثت
خانم پروانه جمالی دارای شناسنامه شماره ۷۳۲۴ به شرح دادخواست به کلاسه 
۹۷۰۷۳۰/۷ از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان رحمت اله صادقی بشناسنامه شماره ۱۴۱۵ در تاریخ ۱۳۹۷/۱/۲۹ اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
۱- پروانه جمالی متولد ۱۳۵۴/۶/۱۴ ش ش ۷۳۲۴ فرزند روح اله همسر متوفی
۲- احمد صادقی متولد ۱۳۱۰/۶/۱۰ ش ش ۱۲۶ فرزند شاه محمد پدر متوفی

۳- صنم صادقی متولد ۱۳۲۴/۲/۱ ش ش ۹-۱۴۵۰۸۴-۰۳۱ فرزند اکرم مادر متوفی
۴- سارا صادقی متولد ۱۳۷۵/۱۲/۱۵ ش ش ۱-۱۵۷۴۵۲-۰۳۱ فرزند رحمت اله دختر متوفی
۵- پوریا صادقی متولد ۱۳۷۱/۱۲/۱۳ ش ش ۳-۰۸۵۱۳۴-۰۳۱ فرزند رحمت اله پسر متوفی

۶- ابوالفضل صادقی متولد ۱۳۷۸/۴/۲۴ ش ش ۴-۱۹۹۶۲۶-۰۳۱ فرزند رحمت اله 
پسر متوفی

اینک با توجه تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م  97/۱37۱9/ف 
رئیس شعبه 7 شورای حل اختلاف

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقا / خانم سیدجمال جلیلی حسن کیاده  دارای شناسنامه شماره ۱۲۰ به شرح دادخواست 
به کلاسه ۹۷/۸۸۳/۸  از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده 
که شادروان سمیه یحیی پور حسن کیاده به شناسنامه شماره ۵۶۵۱  در تاریخ ۱۳۹۷/۳/۲۲ 

اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به :
۱. سید جمال جلیلی حسن کیاده متولد ۱۳۶۳ ش ش۱۲۰ فرزند سید اسداله  نسبت 

همسر متوفی 
۲. سیدسحاب جلیلی حسن کیاده  متولد ۱۳۹۱ ش ش۵۱۳۱۸۵۳-۰۳۱ فرزند 

سیدجمال نسبت پسر متوفی
۳. سید سبحان جلیلی حسن کیاده متولد ۱۳۹۴ ش ش۰۳۱۶۰۰۸۱۲۵ فرزند سید 

جمال نسبت پسر متوفی
۴. صفر محمد یحیی پور حسن کیاده متولد ۱۳۲۷ ش ش ۶۷ فرزند محمد علی پدر متوفی 

۵. کبری غلامی حسن کیاده متولد ۱۳۲۷ ش ش ۴۵ فرزند مرتضی مادر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر  نخستین آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد% م   97/۱372۰/ف 
رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

دادنامه
پرونده کلاسه ۹۷۰۹۹۸۲۶۱۱۴۰۰۰۰۸ شعبه ۱۴ دادگاه حقوقی کرج تصمیم نهایی 

شماره ۹۷۰۹۹۷۲۶۱۱۴۰۰۴۸۳ 
خواهان: آقای امیر رضا پاک مهر فرزند شاد الله با وکالت آقای برومند حسینی فرزند 
محمود به نشانی استان البرز - شهرستان کرج - کرج - جهانشهر - نبش خ شهید 

بهشتی - بین خ کسری و استانداری - ساختمان ولیعهدی - ط ۷ - واحد ۷۰۲ 
خواندگان: 

۱.آقای سعید الله سالار پور فرزند خلیل به نشانی مجهول المکان
۲. آقای حسین کبودوند فرزند ستار به نشانی استان البرز - شهرستان ساوجبلاغ - 
هشتگرد- کوچه روبروی مسجد جامع - کوچه میر غفاری- کوچه بوستان- سمت 

چپ-  ساختمان آخر درب مشکی منزل رشیدی 
۳. آقای سازمان اموال و املاک کوثر به نشانی استان البرز - کرج - بلوار چمران - روبروی 
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)موسسه اقتصادی کوثر( 
خواسته ها: 

۱. استرداد ثمن معامله
 ۲. مطالبه خسارت دادرسی

 ۳. مطالبه خسارت تاخیر تادیه ۴. ابطال سند ) موضوع سند مالی است( 
رای دادگاه

در خصوص دادخواست آقای امیر رضا پاک مهر فرزند شاد اله با وکالت آقای برومند 
حسینی به طرفیت آقای حسین کبودوند فرزند ستار و سازمان اموال و املاک کوثر 
و آقای سعید اله سالار پور به خواسته استرداد ثمن معامله به مبلغ ۱۰/۰۰۰/۰۰۰ 
ریال و ابطال مبایعه نامه شماره ۱۶۰۴۰۴ مورخ ۱۳۸۷/۱/۳۱ مقوم به ۹۹/۸۴۰/۰۰۰ 
ریال و خسارت تاخیر تادیه از ماخذ ۱۸/۷۰۰/۰۰۰ تومان از تاریخ ۱۳۸۷/۱/۳۱ لغایت 
۹۵/۶/۱ به مبلغ ۵۶۴/۰۱۶/۱۲۰ ریال با احتساب خسارات دادرسی وکیل خواهان در 
توضیح خواسته اظهار داشت: ۱. موکل به موجب مبایعه نامه شماره  ۱۶۰۴۰۴ مورخ 
۱۳۸۷/۱/۳۱مباردت به خرید یک قطعه زمین به مساحت ۱۵۶ متر مربع از پلاک 
ثبتی ۱۰۹۰ فرعی از ۱۴۲ اصلی قطعه ۳۳۶ به قیمت ۱۸/۷۰۰/۰۰۰ تومان از آقای 
کبودوند نموده و ثمن معامله را پرداخت نموده است. ۲. پس از بیع کاشف به عمل 
آمده ملک فروخته شده مال غیر و متعلق به سازمان اموال کوثر بوده است/ ۳. به شرح 
پرونده کلاسه شماره ۱۶۹/۹۳ شعبه ۱۰۹ جزایی کرج فروشنده به موجب دادنامه شماره 
۹۳/۱۱۶۸ مورخ ۹۳/۱۲/۲۴ به رد مال محکوم شده است. ۴. دادنامه صادره از شعبه 
۱۰۹ جزائی به غرامات ناشی از کاهش ارزش ثمن معامله اشاره ننموده و به ثمن معامله 
به ارزش ۱۷/۷۰۰/۰۰۰ تومان اشاره گردید در حالی که خواهان مبلغ ۱۸/۷۰۰/۰۰۰ 
تومان پرداخت نموده است هم اینک رسیدگی به خواسته معنونه مورد استدعاست. نظر 
به اینکه رابطه حقوقی خواهان با خوانده حسین کبودوند به موجب مبایعه نامه شماره 
۱۶۰۴۰۴ مورخ ۱۳۸۷/۱/۳۱ می باشد توجه به اینکه معامله مزبور باطل بوده و در 
خصوص موضوع، دادنامه شماره ۹۳/۱۱۶۸ صادر شده است عنایت به اینکه دادنامه یاد 
شده در شعبه چهارم دادگاه تجدید نظر حسب دادنامه شماره ۹۴/۱۴۶۸ قطعی گردید. 
پس دعوی خواهان وارد تشخیص با استناد به مواد ۵۱۹ و ۱۹۸ قانون آیین دادرسی 
مدنی و ۳۹۱ قانون مدنی ضمن حکم به بطلان مبایعه نامه شماره۱۶۰۴۰۴ مورخ 
۱۳۸۷/۱/۳۱ خوانده حسین کبودوند را محکوم به پرداخت مبلغ ۱۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
اصل خواسته و خسارت تاخیر تادیه از تاریخ  ۱۳۸۷/۱/۳۱ لغایت ۱۳۹۵/۶/۱ از ماخذ 
۱۸/۷۰۰/۰۰۰ تومان به مبلغ ۵۶۴/۰۱۶/۱۲۰ ریال و ۲۱/۱۶۶/۵۶۴ ریال هزینه دادرسی 
و ۱/۷۳۷/۲۵۴ تومان هزینه وکالت می نماید. رای صادره غیابی ظرف مدت ۲۰ روز از 
تاریخ ابلاغ قابل اعتراض واخواهی در این شعبه سپس ظرف ۲۰ روز از تاریخ آن ابلاغ 
قابل تجدید نظر در محاکم تجدید نظر استان البرز است. در خصوص دادخواست خواهان 
فوق به طرفیت سازمان اموال و املاک کوثر و سعید اله سالار پور به خواسته مزبور، نظر 
به اینکه نامبردگان طرف معامله نبوده اند با استناد به مواد ۸۴ و ۸۹ آیین دادرسی 
مدنی قرار رد دعوی خواهان صادر و اعلام می گردد. قرار صادره ظرف مدت ۲۰ روز از 
تاریخ ابلاغ قابل تجدید نظر در محاکم تجدید نظر استان البرز است.  97/۱37۰3/ف 
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سرپرست سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری
اولین پروژه محرک توسعه در بافت های 

فرسوده مصباح اجرا می شود 
و  عمران  سازمان  سرپرست 
شهری  فضاهای  بازآفرینی 
شهرداری کرج از اجرای اولین 
پروژه پیشگام و محرک توسعه 
محله  فرسوده  بافت های  در 

مصباح خبر داد. 
از  بازدید  در  عاقلی  علیرضا 
پیشگام  پروژه  اجرای  محل 
در   ۲-P-E نام  به  توسعه 
حدفاصل کوچه های حسینی 

و سهراب در محله مصباح، گفت: پیرو تعریف پروژه های پیشگام 
تجمیع و نوسازی در پهنه های شرقی و غربی کرج و اقدامات به 
 عمل  آمده توسط حوزه معاونت نوسازی و بهسازی سازمان مبنی 
بر تشکیل جلسات متعدد با مالکین و هماهنگی با توسعه گران، 
مقرر شد پروژه پیشگام و محرک توسعه در بافت های فرسوده 

محله مصباح اجرا شود.
این مسئول اظهار داشت: اولین پروژه پیشگام و محرک توسعه، از 
تجمیع ۲۲ پلاک ریزدانه و فرسوده در قالب یک پروژه تجمیعی 
در حدود سه هزار مترمربع عرصه و با مشارکت شهروندان و 

سرمایه گذار انجام می شود.
پروژه پیشگام محله مصباح کرج در طی  تأیید  با  افزود:  وی 
جلسات متعدد کمیته بافت فرسوده در خصوص تعیین تکلیف 
پلاک های واقع در بافت فرسوده شهر کرج، پرونده پروژه پیشگام
P-E-۲ واقع در محله مصباح کرج در مرحله اجرایی شدن قرار 

گرفت.
این مسئول با بیان اینکه محلات هدف در بافت فرسوده شهری 
از اولویت خاصی برای بهسازی و نوسازی برخوردارند، خاطرنشان 
کرد: از این رو نخستین پروژه در محله مصباح پس از طی مراحل 
قانونی و کسب مجوزات لازم از مراجع ذی ربط اخذ و پس از تأیید 
نقشه پروژه های مذکور، در مرحله انعقاد توافقنامه نهایی فی مابین 
توسعه گران و مالکین است، که در چند روز آینده کلنگ زنی 

می شود.
سرپرست سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری 
کرج، در پایان گفت: این امر می تواند الگویی مناسب برای سایر 
پروژه های تعریف شده به منظور بازسازی و نوسازی بافت فرسوده 

کرج با مشارکت شهروندان و سرمایه گذاران به شمار آید.
گفتنی است در این بازدید، علیرضا عاقلی، سرپرست سازمان 
نوسازی  و  بهسازی  معاونت  سرپرست  بخت،  فیروز  مهدی  و 
بافت های فرسوده سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری 
شهرداری کرج و رؤسای ادارات مشارکت ها و توانمندسازی و 

نظارت بر دفاتر تسهیل گری حضور داشتند.

رئیس شورای شهر تهران: افشانی 
می تواند در شهرداری بماند

رئیس شورای شهر تهران گفت: در خصوص بازنشستگی شهردار 
هنوز وقت صحبت فرا نرسیده، اما معتقدم ایشان می تواند در 

شهرداری بماند.
محسن هاشمی، رئیس شورای شهر تهران صبح سه شنبه در 
ابتدای جلسه شورای شهر تهران با اشاره به روز تعاون گفت: با 
توجه به اینکه شهرداری ۵۰ هزار میلیارد تومان بدهی دارد و به 
تعبیری شهر پیش فروش شده است، نیاز به راهبرد جدیدی در 

تامین مالی داریم.
رئیس شورای شهر با بیان اینکه در دوره گذشته فعالیت های 
بی رویه  ساخت  افزود:  است،  داشته  انبساطی  حالت  عمرانی 
بزرگراه ها و تونل ها در اولویت قرار نداشته است، البته ساخت 
باغ کتاب اقدامی مثبت محسوب می شود، اما باید توسط بخش 

خصوص انجام می شد.
وی بدهی مالی شهرداری را ناشی از سیاست های گذشته دانست 
و افزود:  نباید رکود در فعالیت های عمرانی را بپذیریم و در این 

زمینه راه حل های مختلفی وجود دارد.
او افزود: طراحی سرمایه گذاری برای پروژه های عمرانی یکی از 
همین راه حل هاست. همچنین می توانیم علاوه بر امکانات  پروژه 
برخی زیرساخت های فعلی را جهت بهره برداری و تامین مالی 

پروژه ضمیمه کرد.
وی با بیان اینکه استفاده از تسهیلات ارزی دولتی و تسهیلات 
ریالی بانکی می تواند موجب شود که پروژه های عمرانی به نحوی 
تعیین شود که سرمایه گذاران قادر به تامین نقدینگی باشند افزود: 
مقررات زدایی و جذاب سازی پروژه ها می تواند جذابیت اقتصادی را 
بالا ببرد. همه این پیشنهادها در صورتی ممکن می شود که بتوانیم 
امنیت سرمایه گذاری و ثبات را که لازمه فعالیت های درازمدت 

اقتصادی است تامین کنیم.
رئیس شورای شهر همچنین در حاشیه جلسه گفت:  در جلسه 
امروز آقای حاجی رئیس موسسه همشهری حضور داشتند و در 
مورد مسائل مالی صحبت شد. در این جلسه درخصوص اعضای 
کمیسیون های شورای شهر صحبت کردیم  و اعضا تا ۹۰ درصد 
تثبیت شدند در خصوص بازنشستگی شهردار هم هنوز وقت 

صحبت فرا نرسیده است اما معتقدم ایشان می تواند بماند.

خبر خبر

سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج با اشاره به مسافربری شدن فرودگاه پیام 
از اتخاذ تمهیدات نظارتی و کنترلی بر دفن 
زباله ها و پوشاندن سطح آن در حلقه دره 

خبر داد.
مدیریت  خصوص  در  نصیری  علی اصغر 
پسماندهای عفونی مراکز درمانی سطح شهر 
کرج، گفت: بی خطر سازی یا تعیین تکلیف 
این قبیل زباله ها با تولیدکننده آن است و 
مسئولیت نظارت بر نحوه این اقدامات در 
مراکز بخش دولتی با دانشگاه علوم پزشکی 

البرز است.
وی بیان کرد: لزوم کار در خصوص زباله های 
عفونی این است که ابتدا در مراکز درمانی 
سازمان  تحویل  سپس  و  شده  بی خطر 

مدیریت پسماند شهرداری کرج شود.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج بابیان اینکه مراکز درمانی برای بی خطر 
سازی زباله ها، دستگاه زباله سوز دارند، افزود: 
حدود ۳۲۰ مرکز درمانی و پزشکی سطح 
کرج مشتمل بر پلی کلینیک ها، درمانگاه ها و 
دیگر موارد این چنینی طرف قرارداد سازمان 
هستند  کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت 
که زباله های عفونی را بعد از بی خطرسازی 

تحویل عوامل شهرداری می دهند.

مسئولیت حمل و دفن زباله های عفونی 
با شهرداری کرج است

عفونی  زباله های  اینکه  توضیح  با  نصیری 
بی خطر شده پس از تحویل با شرایط خاص 
می شود،  منتقل  دره  حلقه  دفن  محل  به 
گفت: این زباله ها در مکان ویژه ای از حلقه 
با  آماده سازی شده  آن  دفن  برای  که  دره 
استفاده از آهک و سایر موادی که در تجزیه 
این زباله ها مفید است دفن و معدوم می شود.

قانون   ۱۳ ماده  مطابق  کرد:  بیان  وی 
مدیریت پسماند مخلوط کردن زباله های 
عفونی و خانگی جرم محسوب می شود و 
مراقبت های لازم بهداشتی و محیط زیستی 
از سوی متولیان این امر در شهر صورت 
به عنوان  تنها  کرج  شهرداری  و  می گیرد 
دفن  و  حمل  مسئولیت  پروژه  پیمانکار 

زباله های عفونی را دارد.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج در بخشی دیگر از سخنان خود با اشاره 
به اینکه به هیچ عنوان از اراضی اطراف حلقه 
استفاده  دام  چرای  مکان  به عنوان  دره 
نمی شود، بیان کرد: در یکسری زمین هایی 
دارند  قرار  زیاد  فاصله ای  محل  این  از  که 
در  اما  می آورند  چرا  برای  را  دام ها  گاهی 
به هیچ عنوان  دره  حلقه  اطراف  محدوده 
چنین اقدامی صورت نمی گیرد و کنترل های 

نظارتی بر این امر وجود دارد.

مدیریت پناهگاه سگ های بلاصاحب را 
به سمن ها می سپاریم

نصیری در ادامه توضیح داد: با توجه به بحث 
افزایش  و  پیام  فرودگاه  شدن  مسافربری 
ترددها در آن محدوده، تمهیدات نظارتی و 
کنترلی بر دفن زباله ها و پوشاندن سطح آن 

در حلقه دره بیشتر از قبل خواهد شد.
بدون  سگ های  نگهداری  شرایط  به  وی 
صاحب یا خیابانی سطح شهر کرج نیز اشاره 
کرد و گفت: سمن هایی که حامی حیوانات 
هستند به خوبی در این حوزه ورود کرده اند 

و با کمک آن اقدامات مؤثری انجام  شده و 
قرار است اقداماتی انجام دهیم تا در صورت 
امکان در آینده مدیریت پناهگاه این حیوانات 

را به سمن ها بسپاریم.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج عنوان کرد: یکسری دستورالعمل ها در 
مورد غربالگری، شرایط قرنطینه و نگهداری، 
عقیم سازی و در پایان رهاسازی سگ های 
بدون صاحب برای شهرداری وجود داشت 
بازه  چه  تا  آن  اساس  بر  نمی دانستیم  که 
کنیم؛  دنبال  را  کار  این  می توانیم  زمانی 
که  کردیم  مطرح  درخواستی  درنتیجه 
شیوه نامه جدیدی در این رابطه تنظیم شود 
که بعد از عملی شدن این خواسته، راه ما در 

این مسیر کمی هموارتر شده است.

جمع آوری روزانه 2۰ تا 2۵ قلاده سگ 
در کرج

نصیری در رابطه با نگهداری سگ هایی که 
دارای بیماری خاص هستند، گفت: با حضور 
دامپزشک ها پذیرش این سگ ها در پناهگاه 
انجام می شود و در کل قرار است یک منطقه 
پارامترهای  اساس  بر  جدیدی  حفاظتی 

محیط زیستی تعریف و مشخص کنیم که 
اقداماتی ازجمله معاینات و واکسیناسیون 
شود  انجام  به خوبی  محل  آن  در  سگ ها 
و حامیان حیوانات هم می توانند در بحث 

تأمین غذای این سگ ها مشارکت کنند.
وی بیان کرد: نمی توانیم سگ ها را به طور 
کامل از زندگی خود حذف کنیم اما درزمینه 
بایستی  محیط زیست  و  ایمنی  بهداشت، 
خصوص  این  در  لازم  مراقبت های  تمامی 
در  سگ ها  باشد  قرار  اگر  و  شود  اعمال 
بهترین روش  محل هایی خاص رها شوند 
برای کنترل این حیوانات عقیم سازی است 
که در چند ماه گذشته حدود ۱۹۰ قلاده 

سگ عقیم سازی شده اند.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج توضیح داد: اکیپ هایی در سطح مناطق 
شهر کرج و بر اساس تماس های مردمی و 
یا پیگیری های رسانه ای اقدام به جمع آوری 
سگ های بدون صاحب می کنند که در این 
قلاده سگ  تا ۲۵  روزانه حدود ۲۰  راستا 
باید  هم  مردم  به  اما  می شود  جمع آوری 
آموزش و فرهنگ سازی شود که کمی ترس 

خود از سگ ها را کم کنند.

تشدید نظارت  بر دفن زباله ها در منطقه فرودگاه پیام
علی اصغر نصیری تاکید کرد

شهردار تهران در حکمی مدیرعامل سازمان خدمات 
اجتماعی شهرداری تهران را منصوب کرد.

حکمی  در  تهران  شهردار  افشانی،  علی  محمد 

سید نجم الدین محمدی را به عنوان مدیرعامل 
تهران  شهرداری  اجتماعی  خدمات  سازمان 

منصوب کرد.

مدیرعامل سازمان خدمات اجتماعی شهرداری تهران منصوب شد
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اهل  چندان  شناسم  می  خوب  را  پازاج  احد 
حاشیه و درگیری نیست. تا آنجایی که می دانم 
علی اشکانی نیز شاکله ای چون همشهری خود 
دارد، اما حکایت سلسله مراتب موضوع دیگری 
است. وقتی قرار است امور،  مطابق خواست و 
نظر فدراسیون به مرحله اجرا گذاشته شود در 
آن صورت شاید احد پازاج در مقام مدیریت تیم 
ملی به خود حق می دهد تا  به هر دلیلی که 
خود می داند مقدمه عزل سرمربی را فراهم کند 
ولو اینکه این سرمربی را شخصاً به فدراسیون 

معرفی و پشتیبانی کرده باشد.
با  شک نداریم عزل و نصب اخیر ۲۴ ساعته 
گزارش و خواست مدیریت تیم ها پایه ریزی 
برکناری سرمربی تیم ملی  این گزارش در  و 
کشتی فرنگی تأثیر بسزایی داشته است. از طرف 
دیگر تا آنجایی که شواهد نشان داده، اشکانی 
علی رغم جوانی و تجربه کمتر اهل درگیری 
نیست، اما قطعاً در رابطه با گزینش تیم اعزامی 
به بازی های آسیایی، نحوه هدایت کشتی گیران 

و برخی موارد دیگر با مدیریت تیم اختلاف نظر 
پیدا کرده بود.

 در واقع  به طور قطع و یقین بین دو همشهری 
اختلافاتی در خلال بازی های آسیایی رخ داد که 
باعث شد مدیر تیم های ملی امید و بزرگسالان 
علی رغم خصوصیات اخلاقی مسالمت جوی 
خود ضمن اعمال وظیفه، همگام با فضای حاکم 
بر فدراسیون خواهان عزل اشکانی شود. در این 
میان اعضای شورای فنی که حداقل در جمع 
آنان چند چهره شاخص و صریح اللهجه نیز 
حضور دارد )حداقل در گذشته چنین بودند( 
طی گذر زمان چنان دچار استحاله شده اند که 
تقریبا هیچ اراده ای برای ابراز وجود از خود نشان 
نمی دهند. آنان در بهترین حالت ممکن ادعا 
می کنند نظرشان را در جمع اعضای شورا اعلام 

کرده اند اما تصمیم نهایی با فدراسیون است! 
در مورد عزل اشکانی نیز جمع مذکور گردهم 
آمدند تا به واقع بر نظر فدراسیون که از زبان 
مدیر تیم های ملی اعلام شد مهر تایید بزنند.  
جالب اینکه اعضای شورا بعد از عزل اشکانی 
حتی دلیل روشنی برای این منظور ارائه نکرده 
و صرفا به اعلام خواست و نظر مدیریت تیم ها 
اکتفا کردند. جمع مذکور پس از کنار گذاشته 
شدن سرمربی، یکبار دیگر باد در غبغب انداخته 
و موکدا تاکید کردند حتما و به زودی فرد واجد 
شرایطی از طرف شورا برگزیده خواهد شد اما 
وقتی دو همشهری اختلافات را کنار گذاشته 

اصطلاح  به  فنی  از جلسه شورای  بعد  روز  و 
اعضای  به  تلفنی  موضوع  آمدند،  کنار  هم  با 
شورای فنی اطلاع داده شد و آنان هم که از 
ابتدا دخلی در بودن یا نبودن سرمربی نداشتند 
با مراجعت اشکانی موافقت کردند. به این ترتیب 
وی بار دیگر حداقل تا میدان جهانی بوداپست 
سرمربیگری تیم ملی را بر عهده خواهد داشت.

عزل و نصب غیر منتظره
تیم  سرمربی  ناگهانی  عزل  که  اندازه  همان 
فرنگی غیر منتظره بود به همان اندازه نیز نصب 
وی تعجب اهالی کشتی را بر انگیخت. اکنون 
اقدام  و  طرف  بر  مشکلات  گویا  خوشبختانه 
نامناسب و نا به هنگامی که طی آن سرمربی 
تیم برکنار شده بود منتفی شده است. حرف 
در  نیست  معقول  که  بود  همین  نیز  حساب 
که  تیمی  سرمربی  جهانی،  مسابقات  آستانه 
مسئولان فدراسیون عملکرد او را موفق آمیز 

ارزیابی کرده اند برکنار شود. 
در واقع مبادرت به رفتارهای احساسی و عزل 
و نصب های خلق الساعه از سوی فدراسیونی 
که داعیه اولی دارد نزد اهل فن پذیرفتنی نمی 
نماید. در این میان به صراحت باید اذعان کرد 
عملکرد اعضای شورای فنی به خصوص چند 
نفری که کارمند فدراسیون محسوب نمی شوند، 

تعجب برانگیز تر از بقیه بود.
و  حساس  شرایطی  چنین  در  آنان  وظیفه 

بر تجربه  با تکیه  اولا  احساسی آن است که 
و نفوذ خود موضوع را به نفع کشتی فیصله 
دهند اگر چنین نشد و نصایح ایشان در طرفین 
و  روشن  بیان  با  نگردید  واقع  موثر  اختلاف 
استقلال رای دیدگاه های فنی و حرفه ای خود 
را به اطلاع عموم علاقه مندان ورزش رسانده و 
از خود سلب مسئولیت کنند، نه آنکه در عین 
فدراسیون  با  سرمربی  عزل  در  امروز  انفعال، 
همراهی و فردا که نظر مسئولین تغییر کرد بار 
دیگر با آنان هم آوایی نمایند. در واقع انتظار از 
اعضای شورا خصوصا گروه به ظاهر غیر وابسته 
به فدراسیون آن است که در مواقع حساس 
مصلحت  به  که  را  آنچه  و  شده  میدان  وارد 
کشتی است انجام دهند نه آنکه بی خاصیت و 
بی اراده ای صرفا  نقش زینت المجالس شورای 
فنی را بازی کنند. قرار نیست این جمع صرفا 
در چهارچوب سیاست های دیکته شده از بالا 
حرکت گام برداشته و اندک اراده و حرکتی 
از خود نشان ندهند. . با شناختی که نگارنده 
از این بزرگواران دارم برخی از ایشان  همواره 
صریح و روشن حرف و سخن خود را بر زبان 
رانده اند. جای تعجب است در گذر زمان رنگ 
و جلای خویش از کف داده و به عنصری  کم 
اثر تبدیل شده باشند.چه می دانیم شاید آنان 
بیم آن  با درک فضای جاری فدراسیون  نیز 
دارند که در صورت مخالفت و ابراز صریح رای 

و نظر مشمول عقوبت شوند.

عزل و نصب اشکانی در 24 ساعت!

امیرحسین رضایی فر کاپیتان تیم ملی 
جوانان، دوره قبل بازیهای جوانان آسیا در 
تهران مدال قهرمانی را برگردن انداخت اما 
در این دوره تیمش موفق نشد و به مقام 
ششمی رسید. »دنیای هوادار« با رضایی فر 

که بسیار مورد توجه سایت فیباست، درباره 
مسابقات آسیایی و سرنوشت جوانان گفت 

و گویی داشت که در زیر می خوانید:

شرایط بازی های 2۰۱8 سخت تر از 2۰۱6 
بود؟

دو سال پیش تیم های استرالیا و نیوزلند به 
قاره آسیا نیامده بودند و کار تیم های آسیایی 
می  بازی  خودمان  خانه  در  ما  بود.  آسانتر 
به  زیادی  کمک  موضوع  همین  و  کردیم 
قهرمانی ایران کرد. اما در این دوره دو تیم 
تازه راه یافته به قاره کهن نیز حضور داشتند 

و ما با شرایط جوی کشور تایلند آشنا نبودیم. 
همچنین حلقه بازی ها سفت و محکم بود ما 
به حلقه های فنری و نرم ایران عادت داشتیم 
و طول می کشید که با شرایط هماهنگ شویم.

آسیا  در  نیوزلند  و  استرالیا  حضور 
ترسناک است؟

حضور این دو تیم خوب است به شرطی که 
برای مقابله با آنها آماده شویم. با دو بازی در 
غرب آسیا نمی توان پیروزی برابر این تیم ها را 
به دست آورد. امیدوارم حداقل ما قربانی نسل 
بعدی باشیم و تجربه هایی که در دوره ما به 

دست آمد برای نسل بعد استفاده شود.

ایراد کار کجا بود؟
ما از لحاظ کوچینگ و آنالیز اشتباهی نداشتیم.

اما تجربه مان کافی نبود. در مرحله حذفی به 
نیوزلندی خوردیم که ۳۰ بازی تدارکاتی پیش 
از این دیدارها برگزار کرده و در شرایط مختلف 
محک خورده بود. ولی ما بازی تدارکاتی خوبی 

نداشتیم.

دلیل اینکه تیم جوانان مورد بی مهری 
قرار گرفته چیست ؟

نمی دانم، شاید به اصطلاح خودمان با ما حال 
نکردند! وقتی بازی های تیم ملی بزرگسالان را 
پخش نمی کنند ما چه توقع داشته باشیم؟ 
نمی توانستیم از فدارسیون بخواهیم که ما را 
به بازی های تدارکاتی بفرستد. زمانی که در 
اردو بودیم تیم بزرگسالان در سه تورنمنت 
شرکت کرد. ما هم بازیکن تیم ملی هستیم 
کاش یکی از این تورنمنت ها را به ما می دادند. 
تدارکاتمان در حد تیم ملی نبود در حد یک 

تیم در لیگ تهران بود.

یعنی بازیکنان در این شکست بی تقصیر 
بودند؟

بودیم.  افتاده  بدشانسی  دور  روی  ما 
می خواستیم به مسابقات اطلس چین برویم 
که سیل آمد و زمانش تغییر کرد، بازی های 
طرفی  از  نبود.  مناسب  هم  ایران  تدارکاتی 

امیرحسین رحیم زاد و صفا نکویی مصدوم 
شدند و حسابی بد آوردیم.

ادامه راه بازیکنان جوانان کجاست؟
اگر موفق می شدیم تیم های خوب ما را با 
قراردادهای بالا می خواستند اما اکنون که 
نتیجه نگرفتیم معلوم نیست چه شرایطی 
پیش می آید. یکی می خواهد بسکتبال 
وارد  خواهد  می  دیگری  بگذارد،  کنار  را 
بازار کار شود. ما با شرایط خاص می آییم 
اما وقتی  بازی می کنیم  و برای پیروزی 
دلسرد  ها  بچه  دهد  نمی  اهمیت  کسی 
بد  نتیجه  خاطر  به  کاش  ای  شوند.  می 

بازیکن کشی نکنیم.

عنوان  به  را  تو  مطلبی  در  فیبا  سایت 
جانشین اوشین ساهاکیان انتخاب کرد، 

نظر خودت چیست؟
و  آسیاست  چهار  پست  بهترین  اوشین 
زمانی که سایت فیبا آن مطلب را منتشر 
پا  کرد احساس مسئولیت بیشتری کردم. 
گذاشتن در جایگاه چنین فردی کار آسانی 
نیست. با این حال تصمیم گیری بر عهده 
فدراسیون است که روی جوان ها حساب 
کند یا آنها را برای دوره های بعد نگه دارد. 
بازیکن های جوان با تجربه تر از من زیاد 
است و به نظرم تیم ملی باید به این بازیکنان 

اعتماد کند.

حرفی داری که بخواهی بزنی؟
من بچه شهرستانم. وقتی از ایلام آمدم خیلی ها 
گفتند که در تهران هیچی نمی شوی! ولی من 
یک حامی بزرگ به نام پدرم داشتم. اکنون نیز 
هر بازیکنی از ایلام به من زنگ می زند، برای 
هدف هایش تشویقش می کنم. ما بازیکنان 
همیشه از زندگی و خانواده می گذریم تا برای 
کشورمان افتخارآفرینی کنیم اما زمانی که به 
نتیجه نمی رسیم رهایمان می کنند. ای کاش 
فقط نتیجه گرا نباشیم و به بازیکنان بها دهیم 
و حمایتشان کنیم. امیدوارم بلایی که سر ما 

آمد سر نسل بعدی نیاید.

رضایی فر: امیدوارم ما قربانی نسل بعدی باشیم!

به خاطر نتایج بد
 بازیکن کشی نکنیم!

دردسرهای فدراسیون برای تامین 
هزینه تیم ملی

حضوری  راستای  در  و  ملی  تیم  تمرینات  جدید  دور  آغاز  با 
قدرتمندانه در مسابقات جام ملت های آسیا، اجرای برنامه های 
مورد نظر کارلوس کی روش برای فدراسیون فوتبال هزینه های 

سنگینی به همراه خواهد داشت.
و   ۹۰ گذشته  شب  برنامه  در  که  همانطور  کی روش  کارلوس 
مصاحبه های اخیر خود اعلام کرده موفقیت در جام ملت های آسیا 
را در گرو اجرای برنامه های آماده سازی  تیم ملی فوتبال دانسته 
است، برنامه هایی که طبیعتا برای فدراسیون فوتبال هزینه های 

سنگینی به همراه دارد.
دیگری  منابع  به  چشم  مدت  این  در  فوتبال  فدراسیون  البته 
داشت،بخش اصلی این هزینه ها می توانست با دریافت پاداش 
حاصل از حضور در جام جهانی تامین شود و فدراسیون هم روی 
این مبلغ حساب ویژه ای باز کرده بود اما در حالی که تقریبا اکثرا 
را  پاداش های خودشان  فدراسیون های حاضر در جام جهانی 
دریافت کرده اند موانع و تحریم های بانکی مانع از انتقال وجه به 

حساب فدراسیون فوتبال ایران شده است.
بنا بر پیش بینی های صورت گرفته امکان دارد دریافت پاداش بیش 
از حد انتظار طولانی شود و در نهایت فدراسیون فوتبال در بهار سال 
۹۸ یعنی بیش از ۶ ماه دیگر به این مبلغ دسترسی داشته باشد و 
این اتفاق در حالی رخ داده که فدراسیون برای روند آماده سازی 
تیم ملی در جام جهانی که گذشت و البته جام ملت های آسیای 

پیش رو  باید ارقام مختلفی را  به شرکت های دیگر پرداخت کند.
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال در روزهای اخیر رایزنی های 
زیادی را برای حل این مشکل انجام داده و حتی این امکان وجود 
دارد که فدراسیون به شکل موقت از طریق مراکز مالی و اقتصادی 
بخشی از بودجه مورد نیاز را تامین کند. به نظر می رسد فدراسیون 
فوتبال برای تهیه این بودجه روزهای سختی را در پیش داشته باشد 
و با توجه به اهمیت موضوع تیم ملی در مسابقات جام ملت های 
آسیا لازم است حمایت های لازم از فدراسیون فوتبال در این بخش 

صورت پذیرد./ فارس

بیرانوند: رونالدو در هفته های آینده 
گلزنی خواهد کرد

دروازه بان تیم ملی فوتبال،  گفت: تمرینات خوبی را پشت سر 
می گذاریم و فردا تیم کامل خواهد شد.

خیلی  گفـت:  ملی،  تیم  تمرین  ابتدای  در  بیرانوند  علیرضا 
خوشحالم که دوباره دعوت شدم. تمرینات خوبی را پشت سر 
می گذاریم و فردا تیم کامل خواهد شد. وی افزود:  امیدوارم با 
کمک کادرفنی و بچه ها بتوانیم تمرینات لازم را انجام دهیم و 

شرایط خوبی داشته باشیم.
دروازه بان تیم ملی در مورد بالا رفتن انتظارات از تیم ملی، عنوان 
کرد: بله با عملکرد خوب تیم ملی در جام جهانی انتظارات بالا 
رفته است. تلاش می کنیم و تمرینات را انجام می دهیم تا در جام 

ملت ها نتیجه خوبی کسب کنیم.
بیرانوند در مورد دیدار دوستانه تیم ملی با ازبکستان و اینکه آیا با 
همان تیمی که قبل از جام جهانی با آن بازی کردیم دیدار داشته 
باشیم خوب است یا نه؟ خاطرنشان کرد: همان تیمی که قبل از 
جام جهانی با آنها بازی کردیم حریف خوبی است. ازبکستان روی 
همان تیم تا جایی که ما می دانیم سرمایه گذاری کرده است. این 
بهترین بازی خواهد بود و این مسابقه برای نفراتی که کمتر برای 

تیم ملی بازی کردند می تواند فرصت خوبی باشد.
به  پرسپولیس  از  بازیکن  تنها یک  اینکه  خبرنگاری در مورد 
تیم ملی دعوت شده سوالی پرسید که به او اعلام شد سوالات 

حاشیه ای مطرح نشود.
وی در پاسخ به این سوال که به نظر می رسد بعد از پنالتی که او از 
رونالدو گرفت این بازیکن دچار افت روحیه شده و نتوانسته گلزنی 
کند، گفت:  رونالدو سال قبل در رئال مادرید هم تا هفته ۸-۷ 
گلی نزد. او از بهترین بازیکنان دنیا است و همین که سرمربی 
تیمش از او تعریف می کند و می گوید کاملا در خدمت تیم است 
نشان از رضایت از عملکرد او دارد. امیدوارم او در مسابقات آینده 

به تیمش کمک کند.
بیرانوند  در مورد اینکه قبل از جام جهانی کری برای رونالدو 
خواند و حالا قبل از جام ملت ها 
بهترین  برای  کری  چه 
دارد، اظهار  آسیا  مهاجم 
کری  اتفاق  آن  داشت: 
معجزه  یک  بلکه  نبود 
بود که خدا آن حرف را در 
به خاطر  دهان من گذاشت. 
به  ایران  مردم  که  روحیه ای 
با  افتاد.  اتفاق  این  دادند  من 
توجه به گلزنی های رونالدو 
من  با  که  و شوخی هایی 
می شد می خواستم حرفی 
بزنم که باعث روحیه برای 
خودم شود. الان هم کری 
نمی خوانم و همه حریفان 
آماده هستند و امیدوارم 
به  و  شوم  آماده  بتوانم 

تیمم کمک کنم.

خبر

خبر

نگاهی به نامه ارسالی
اتحادیه جهانی کشتی

محمدرضا کاظمی - نگاهی به بندهای چندگانه نامه اتحادیه جهانی 
کشتی خطاب به فدراسیون های ملی کشورهای مختلف حاوی 
نکات و موارد متعددی است که هر چند مسبوق به سابقه می نماید 

اما ابلاغ مجدد آن می تواند یادآوری و اتمام حجت دوباره باشد.
بهره  به  از مبادرت  به سخن دیگر رعایت اصولی چون اجتناب 
گیری از مواد نیرو زا و مجازات آن، حفظ کرامت انسانی، پیامدهای 
دیسکالیفه شدن ورزشکاران، پایبندی به منشور المپیک از اصول 
مهم رقابت های ورزشی است که مجامع جهانی تا حد امکان در 

رعایت این اصول ثابت قدم بوده اند.
اینکه   بر  مبنی  دیگر  مهم  نکته  یک  بر  تاکید  راستا  همین  در 
فدراسیون ها و ورزشکاران شرکت کننده در مسابقات باید از هرگونه 
تبعیض، قومی، مذهبی، سیاسی، اجتماعی، عقاید فلسفی و وضعیت 
خانوادگی خودداری کنند اگرچه نکته جدیدی نیست، اما یادآوری 

دگرباره برای همه کشورها و خود ما است که هشیار باشیم.
المللی المپیک در این بند دایره قضاوت را وسعت  کمیته بین 
بیشتری بخشیده و در صورت لزوم می تواند به تشخیص خود با 
خاطیان برخورد قانونی کند. خصوصا وقتی در پایان جمله  به سایر 
موارد نیز اشاره شده یعنی اینکه مراجع بین المللی ورزش می توانند 
به تشخیص خود اقدام و تیم یا ورزشکاران خاطی را مشمول مجازات 

قرار دهند.
البته همانطور که پیشاپیش ذکر شد موارد یاد شده همواره مورد 
تاکید تشکیلات جهانی ورزش خصوصا کمیته بین المللی بوده و این 
نهاد معتبر بالادستی نسبت به اجرای مفاد منشور المپیک حساسیت 
داشته است با تمام این احوال تاکید دوباره بر مفاد یاد شده آن هم 
با ارسال نامه به فدراسیون ها، یک مفهوم را به ذهن متبادر می کند 
که آنان نسبت به رعایت موبه موی بند ۲ اطلاعیه خود حساسیت 
بیشتری نشان خواهند داد هر چند در آن موضوع تعلیق پیش بینی 
نشده اما قطعا در صورت تداوم و یا تعدد می تواند عواقب بیشتری 

به همراه آورد.
به همین دلیل لازم است مسئولین فدراسیون های مختلف ما 
خصوصا کشتی حواسشان جمع باشد تا در قبال اعمال احتمالی 
سیاست های خاص، آمادگی عکس العمل مناسب را داشته باشند. در 
واقع ما باید ششدانگ حواسمان باشد که در میادین معتبر و رویارویی 
احتمالی با نمایندگان رژیم صهیونیستی ترفندهای لازم را به کارگرفته 
و با ظرافت و دقت از بروز مشکلات احتمالی ممانعت کنیم. بدیهی 
است ضرورت دارد گذر از مشکلات بدون هیاهو و ایجاد حساسیت در 
دستور کار قرارگرفته و تلاش کنیم تا مطابق برنامه ریزی در صورت 
برخورد احتمالی با ورزشکاران اسراییل به نحو مقتضی مسئله را 

مدیریت کرده از پیامدهای احتمالی آن بر حذر باشیم.
حال که در نامه ارسالی صرفا به جریمه و محرومیت فدراسیون و 
مربی اشاره و سخنی از تعلیق وجود ندارد می توان تا حدودی آسوده 
خاطر شد اما در هر صورت واجب است فدراسیون کشتی تمهیدات 

لازم را برای آینده بیندیشد.

یادداشت

کیانا  شادرو

محمدرضا کاظمی

جامعه ساده در والیبال

بفرمایید این هم برنامه 9۰..!
پوریا حمیدی - جامعه غالباً ساده دل همیشه فکر می کردند جای 
یک برنامه چالشی شبیه ۹۰ در والیبال خالی است و به همین دلیل 
بارها و بارها این نیاز را مطرح کرده و از صدا و سیما خواستار برنامه 

دیر در این باره شده بودند.
غافل از اینکه فرهنگ فوتبال با والیبال تفاوت از زمین تا آسمان 
است و این تفاوت از زمان های دور از دوران بازیگری شادروان ها 
شیرزادگان و بهزادی و جباری و حسن کرد و مسعود صالحیه   وجود  
داشته است  و کار به جایی رسید که خبرنگاران فوتبالی نیز به 
سوی سالن ها سرازیر شده و آش شله قلمکار را هم زدند و به جای 
پرداختن به اصل والیبال که و نود اندی سال زنان و مردان زیادی به 
پای عشق آن سوختند دعوا و رو در روی قرار دادن خانواده نجیب و 
دلسوز والیبال را سوژه هیجاناتی کردند که در دل ورزشی کلاسیک 

نهفته است.
نتیجه اینکه برنامه پر مخاطب ۵+۱ در شبکه شما راه اندازی شد 
و بعد از اینکه پارسال یک آقایی که خودش را تاجر و بازرگان 
می پنداشت به کارشناسان فدراسیون بد و بیراه گفت و حسابی 
گرد و خاک راه انداخت  نوبت به جمعه می رسید که رئیس غیر 
والیبالی آذربایجان غربی که در شهرش هم با والیبالیون نمی سازد 
و سکان امور پایتخت والیبال را به دست فوتبالی ها سپرده است، 
بهنام  محمودی ستاره سرشناس والیبال را آماج متلک ها و نقدهای 

خود قرارداد.
حالا جامعه والیبال فریاد وامصیبتا سرداده اند که این چه وضعی 

است؟! آقایان خود کرده را تدبیر نیست بفرمایید برنامه ۹۰..!

یادداشت

مدال  با کسب ۳  پهلوانی  ملی کشتی  تیم 
طلای محمد نادری، امید حسن تبار و جابر 
صادق زاده به عنوان قهرمانی سومین دوره 
بازی های جهانی عشایر در قرقیزستان دست 

یافت.
رقابت های کشتی پهلوانی سومین دوره بازی 
های جهانی عشایر با حضور ۴۸ کشتی گیر از 
۲۶ کشور دنیا، در سه وزن روز سه شنبه در 
شهر چولپان آتا کشور قرقیزستان برگزار شد 
و در پایان تیم ایران با کسب ۳ مدال طلا به 

عنوان قهرمانی رسید.
از  نادری پس  کیلوگرم محمد  وزن ۷۰  در 
استراحت در دور نخست در دور دوم کشتی 
راهی  و  داد  را شکست  قزاقستان  از  گیری 
این مرحله  نهایی شد. وی در  مرحله نیمه 
پیروزی  به  آذربایجانی  گیر  کشتی  مقابل 
رسید و به دیدار فینال راه یافت. نادری در 
به  قرقیزستانی  حریف  مقابل  پایانی  دیدار 

پیروزی رسید و به مدال طلا دست یافت.
دور  تبار  امید حسن  کیلوگرم  وزن ۸۰  در 

رو  پیش  از  را  قزاقستانی  حریف  نخست 
حریف  مقابل  بعد  دور  در  وی  برداشت 
قرقیزستانی به پیروزی رسید و راهی مرحله 
نیمه نهایی شد. حسن تبار در این مرحله با 
شکست حریفی از کشور چین راهی دیدار 
از  حریفی  نهایی  دیدار  در  وی  شد.  فینال 
کشور ترکمنستان را مغلوب کرد و صاحب 

مدال طلا شد.
در وزن ۱۰۰+ کیلوگرم جابر صادق زاده در 
دور نخست حریفی از کشور لیتوانی را مغلوب 

از  نیز  کشتی گیری  بعد  دور  در  کرد وی 
تاجیکستان را از پیش رو برداشت، صادق زاده 
در دور سوم مقابل نماینده کشور بلغارستان 
به پیروزی رسید و راهی مرحله نیمه نهایی 
شد. وی در این مرحله نیز  نودار کورتانیدزه 
از کشور گرجستان را شکست داد و به دیدار 
دیدار  این  در  زاده  صادق  یافت.  راه  فینال 
کشتی گیری از کشور مغولستان را شکست 

داد و مدال طلا را از آن خود کرد.

تیم ملی کشتی پهلوانی با 3 مدال طلا قهرمان شد
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رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

عزت اللهی پیراهن شماره 32 ردینگ را 
بر تن می کند

با اعلام باشگاه ردینگ سعید عزت اللهی پیراهن ۳۲ این تیم 
انگلیسی را در لیگ دسته اول بر تن خواهد کرد. باشگاه ردینگ 
اعلام کرد که پیراهن شماره ۳۲ را برای سعید عزت اللهی درنظر 
گرفته است. بر این اساس بازیکن ایرانی با این شماره در ردینگ در 
رقابت های چمپیون شیپ توپ خواهد زد. عزت اللهی با قراردادی 
قرضی از روستوف روسیه راهی ردینگ در لیگ دسته اول انگلیس 
شده است. ردینگ بدون امتیاز در قعر جدول رده بندی قرار دارد.
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